
 
ANDØY KOMMUNE 
 

 
 

Innkalling 
for 

Kommunestyret 
 

  
 
Møtedato: 09.05.2022 
Møtested: Kommunestyresalen 
Møtetid: Kl. 11:00 – 18:00 
 
Medlemmer med gyldig forfall eller er inhabil i noen av sakene, må melde fra så snart som 
mulig på tlf. 76 11 50 00. Varamedlemmer møter etter nærmere innkalling. 
 
Dokumenter som ikke er offentlige, vil bli utlevert i møtet. Dersom medlemmene på forhånd 
ønsker å gjøre seg kjent med innholdet i disse dokumentene, er dokumentene tilgjengelig på 
rådhuset. 
 
 
 

Andøy kommune 
 
 

Knut Nordmo 
Ordfører 

 
 
  



 
 

Saksliste  
 
Sak nr. Sakstittel  
44/2022 Godkjenning av innkalling  
45/2022 Godkjenning av saksliste  
46/2022 ORIENTERINGER  
47/2022 Godkjenning av møteprotokoll  
48/2022 Referatsaker  
49/2022 Nye vedtekter og priser for SFO-tilbudet i Andøy  
50/2022 Forbedret mobildekning i Sør-Andøy - finansiering av 

mobilmast i Buksnesfjorden 
 

51/2022 Revisjon av forskrift om minsteareal for godkjenning av 
elgvald og fellingstillatelser for elg i Andøy kommune 

 

52/2022 Behandling av søknad om dispensasjon fra bestemmelser 
i kommuneplanens arealdel - Fradeling av hyttetomt på 
Nøss 

 

 
 



 
 

 

ANDØY KOMMUNE 
 

 
 
 
Godkjenning av innkalling 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 22/352 
 
 
Saksnr.  Utvalg Møtedato 
44/2022 Kommunestyret 09.05.2022 

 
 
Forslag til vedtak: 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
 
 
 



 
 

 

ANDØY KOMMUNE 
 

 
 
 
Godkjenning av saksliste 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 22/352 
 
 
Saksnr.  Utvalg Møtedato 
45/2022 Kommunestyret 09.05.2022 

 
 
Forslag til vedtak: 

Sakslisten godkjennes som den foreligger. 
 
 
 
 



 

 

ANDØY KOMMUNE 

 

 
 

ORIENTERINGER 
 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 22/55 
 

SAKSGANG 
Utvalg Møtedato  Saknr 
Kommunestyret   
 
 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Orientering om marin verneplan v/representanter fra Statsforvalteren i Troms og Finnmark og 
Statsforvalteren i Nordland 
 
Orientering om marin verneplan og konsekvenser for fiskeriene v/ Eirik Norvoll 
 
Orientering om Jangaard Export AS avd. Framnes v/ styreleder Gunnar Haagensen 
 
 
 
  



 
 

 

ANDØY KOMMUNE 
 

 
 
 
Godkjenning av møteprotokoll 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 22/352 
 
 
Saksnr.  Utvalg Møtedato 
47/2022 Kommunestyret 09.05.2022 

 
 
Forslag til vedtak: 

Møteprotokollen for møte 28.03.22 godkjennes som den foreligger. 
Møteprotokollen for møte 04.04.22 godkjennes som den foreligger. 
Møteprotokollen for møte 19.04.22 godkjennes som den foreligger. 

 

 

 

 

 
 
 
 



 

ANDØY KOMMUNE 

 

 

Møteprotokoll 
for 

KOMMUNESTYRET 

 
 

Møtedato: 28.03.2022 Møtetid: Kl. 11:00 - 18:00 
Møtested: Kommunestyresalen Saksnr.: 21/2022 – 34/2022 

 
 
Møtende Medlemmer Parti 
Halvar Rønneberg       
Kjell Are Johansen AP 
Matz Abrahamsen H 
Arne Robert Svendsen MDG 
Jakop Mortensen SP 
Knut Nordmo SP 
Kurt Spjelkavik SP 
Lill Pettersen SP 
Odd Arne Andreassen SP 
Stine Lundemo SP 
Tone Grav SP 
Tore Benjaminsen SP 
Torfinn Bø SP 
Jitse Jonathan Buitink SV 
Lill Inger Tyvold Berg-Olsen SV 
 
Forfall meldt fra følgende medl. Parti Følgende varamedl. møtte Parti 
Anitha Bendiksen AP Bjørn-Roger Steen AP 
Tommy Søberg AP Birgit Karlsen Eira AP 
Anders Stave MDG Malin Abrahamsen MDG 
Kjell-Gunnar Myrseth SP Tone Schaug SP 
Marita Thanke Hansen SP  
Per Kristian Elvan SP Øyvind E. B. Hanssen SP 
Yngve Laukslett SP Hilde Johnsen SP 
 

 
 

Møteleder: Ordfører Knut A. Nordmo 
Fra adm. møtte: Rådmann Andreas Jordell, skolefaglig rådgiver Sveinung Ellingsen, 

personalfaglig rådgiver Kjell-Einar Johansen, teknisk sjef John Petter 
Karlsen, økonomisjef Eva N. Fagermyr, leder NAV-Andøy Eirin 
Fjellvang, enhetsleder Mette Larsen, enhetsleder Merete Olsen, 
leder VOI Stig Johansen, programleder Samskap Brita Erlandsen, 
rådgiver Samskap Robin Vestgård Jørgensen og 
formannskapssekretær Greta Jacobsen  
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Rett utskrift: 
 
Jeg bekrefter med dette at utskriften er ført i samsvar med det som ble bestemt i møtet. 
 
 

   

   
                                                               Knut A. Nordmo 
                                                                      ordfører 
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Sakliste 
 

Sak nr. Sakstittel  

21/2022 Godkjenning av innkalling  

22/2022 Godkjenning av saksliste  

23/2022 Godkjenning av møteprotokoll  

24/2022 Referatsaker  

25/2022 Handlingsplan Samskap 2022  

26/2022 Den humanitære krisen i Ukraina - bosetting av flyktninger i 
Andøy kommune 

 

27/2022 BARNEHAGEPLASSER - RISØYHAMN BARNEHAGE  

28/2022 Valg av navn nye ABBS  

29/2022 FASTSETTELSE AV PLANPROGRAM FOR 
KOMMUNEPLANENS AREALDEL 2023-2034, ANDØY 
KOMMUNE. 

 

30/2022 Andøy flerbrukshall - Søknad om lånegaranti  

31/2022 VALG TIL REPRESENTANTSKAPET FOR K-
SEKRETARIATET 2022-2023 

 

32/2022 Spørsmål og interpellasjoner  

33/2022 Bosetting av flyktninger - svar på ny anmodning fra IMDI  

34/2022 UTTALELSE FOR FREMTIDIG MATPRODUKSJON I 
NORGE 
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Minneord for Sigurd Øvergård, død 20.02.22 

Ordføreren ønsket velkommen til møtet. 

Kulturinnslag:  Flyktninger fra Ukraina serverte kake. 

 

Navneopprop:  Rådmannen foretok navneopprop, 21 representanter var til stede. 

Ordføreren erklærte møtet for vedtaksfør. 

 

21/2022: Godkjenning av innkalling 
 
Forslag til vedtak: 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 
 
KS- 21/2022 Vedtak: 
 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
 
 
22/2022: Godkjenning av saksliste 
 
Forslag til vedtak: 

Sakslisten godkjennes som den foreligger. 
 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Omdelt i møtet: 
· Forslag til uttalelse angående fremtidig matproduksjon i Norge (ekstra sak nr. 

24/2022) 
· Endret forslag til vedtak i sak 30/2022 Andøy flerbrukshall – Søknad om 

lånegaranti 
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Ordføreren informerte om at sak 26/2022 Den humanitære krisen i Ukraina – bosetting av 
flyktninger i Andøy kommune utgår og erstattes av sak 033/2022 Bosetting av flyktninger- 
svar på ny anmodning fra IMDI. 
 
Ordføreren informerte om at det ville bli gitt følgende orienteringer: 

· Orientering fra daglig leder i Frivilligsentralen i forbindelse med behandling av  
referatsak nr. 3 

· Orientering fra styreleder og programleder Samskap i tilknytning til sak 25/2022 
Handlingsplan Samskap 2022 

· Orientering fra rådmannen i tilknytning til sak 27/2022 Barnehageplasser – 
Risøyhamn barnehage 

· Orientering om Andøy kommunes årsberetning og regnskap 2021 v/rådmannen 
· Orientering om Andøy Space og masterplan v/rådmannen 
· Orientering om oppfølgingsordning i skolene i Andøy v/skolefaglig rådgiver 
· Orientering fra adm.dir. i Andøy Energi Holding AS om pågående 

samarbeidsavtaler med selskapet 
·  

Ordføreren foreslo at sak 32/2022 Spørsmål og interpellasjoner ble behandlet som første sak 
etter sak 22/2022 Godkjenning av saksliste. 
 
Ordføreren informerte om at det i løpet av kommunestyremøtet ville bli avholdt møte i 
valgnemnda for å gjøre innstilling i sak 31/022 Valg til representanter for K-sekretariatet 
2022-2033. 
 
Ordføreren informerte om at det i løpet av kommunestyremøtet ville bli avholdt møte i 
formannskapet for å gjøre innstilling i sak 033/2022 Bosetting av flyktninger – svar på 
anmodning fra IMDI. 
 
Matz Abrahamsen (H) – varslet spørsmål om 17-mai feiring 
Halvar Rønneberg (uten partitilknytning) -  varslet spørsmål om Fylkesvei 82 
Halvar Rønneberg (uten partitilknytning)  - varslet spørsmål angående Andenes Idretts- og 
svømmehall 
Kjell-Are Johansen (AP) -  varslet spørsmål om status for avhending av arealer ved Andøya 
flystasjon 
Kjell-Are Johansen (AP)  - varslet spørsmål om habilitetsopplæring 
Kjell-Are Johansen (AP) -  varslet spørsmål om status for brannstasjon på Andenes og i 
Risøyhamn 
Kjell-Are Johansen (AP)  - varslet spørsmål om gang- og sykkelvei på Dverberg og Åse 
Lill Pettersen (SP) - varslet spørsmål om sikring av sivil drift for flyplassen på Andenes etter at 
Forsvaret har lagt ned driften 
Lill Pettersen (SP) - varslet spørsmål om ordføreren vil kontakte næringslivet for spleiselag 
for utbedring av veistrekningen Dverberg - Skogvoll 
Tone Grav (SP) -  varslet spørsmål om status Hinnøya vannverk 
Arne Robert Svendsen (MDG) - varslet spørsmål om status og fremdrift for Andøy 
Teknologipark 
Arne Robert Svendsen (MDG)-  varslet spørsmål angående saksbehandling knyttet til 
byggesøknader 
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KS- 22/2022 Vedtak: 

Sakslisten ble godkjent. 

 
 
 
 
23/2022: Godkjenning av møteprotokoll 
 
Forslag til vedtak: 

Møteprotokollen for møte 14.02.22 godkjennes som den foreligger. 
Møteprotokollen for møte 22.02.22 godkjennes som den foreligger. 

 

 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 
 
KS- 23/2022 Vedtak: 

Møteprotokollen for møte 14.02.22 godkjennes som den foreligger. 
Møteprotokollen for møte 22.02.22 godkjennes som den foreligger. 
 
 
 
24/2022: Referatsaker 
 
Forslag til vedtak: 

Nr. 1   Møteprotokoll for møte i eldrerådet den 07.02.22 
Nr.  2  Gjenpart av brev fra Bygdelaget for Forfjord, Fornes og Medby til Nordland Fylkeskommune,  
            dat. 07.02.22, angående endring av bussruter 
Nr.  3  Halvårsrapport, andre halvår 2021 for Andøy Frivilligsentral, AFVS 
Nr.  4  Gjenpart av uttalelse fra Bø kommune om støtte til bøndene i forbindelse med kommende  
            jordbruksforhandlinger 

 

Referatene tas til etterretning. 

 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
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Referatsak nr. 2 
Lill Pettersen (SP) stilte spørsmål om Andøy kommune har gitt tilbakemelding på forslagene. 
 
Ordføreren svarte at administrasjonen vil bli bedt om å vurdere forslagene og eventuelt 
komme med en uttalelse.  
 
Referatsak nr. 3 
Daglig leder for Andøy Frivilligsentral, Susanne Pettersen, orienterte og svarte på spørsmål. 
 
Referatsak nr. 4 
Ordføreren viste til omdelt forslag til uttalelse som vil bli behandlet som ekstra sak nr. 
34/2022. 
 
 
 
KS- 24/2022 Vedtak: 

Referatene tas til etterretning. 

 
 
Lill Inger Tyvold Berg-Olsen (SV) ble innvilget permisjon og fratrådte. John Helmersen 
(SV)) tiltrådte. 
 
Rune Stave (SP) tiltrådte. 
 
22 representanter var til stede. 
 
25/2022: Handlingsplan Samskap 2022 
 
Forslag til vedtak: 
 
Kommunestyret godkjenner styrets forslag til handlingsplan 2022 for Samskap. 
 
Delen av vedtaket fra kommunestyrets behandling av handlingsplan for Samskap 2021 som  
omhandler forlengelse av omstillingsperioden oppheves.  
 
Konkret oppheves følgende del av vedtaket i sak 51/2021: 

 

«Andøy kommunestyre ber rådmannen/adm. utrede sak om forlengelse av 
omstillingsperioden». 

 
Andøy kommunestyre ønsker nå et tydelig fokus på og arbeid med videreføring av utviklingsarbeidet 
etter omstillingsperiodens slutt, og ber derfor om at rådmannen vurderer muligheten for å etablere 
samarbeid med Nordland Fylkeskommune om et «vekstprogram for Andøy».  
 
Andøy kommunestyre ønsker at avslutningsfasen av Samskap igangsettes så raskt som mulig.  
 
Det må, senest i løpet av våren 2023, bli framlagt en sak til kommunestyrets behandling med en 
tydelig anbefaling fra Rådmannen om hvordan nærings- og utviklingsarbeidet skal ivaretas etter 
omstillingsperiodens slutt.  
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Formannskapet 14.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Styreleder Samskap Jonni H. Solsvik orienterte om planen og svarte på spørsmål. 
 
Lill Pettersen (SP) la frem følgende endringsforslag på vegne av SP og H: 
Kommunestyret godkjenner styrets forslag til handlingsplan 2022 for Samskap.  
Delen av vedtaket fra kommunestyrets behandling av handlingsplan for Samskap 2021 som 
omhandler forlengelse av omstillingsperioden oppheves.  
 
Konkret oppheves følgende del av vedtaket i sak 51/2021: «Andøy kommunestyre ber 
rådmannen/adm. utrede sak om forlengelse av omstillingsperioden».  
 
Andøy kommunestyre ønsker nå et tydelig fokus på og arbeid med videreføring av utviklingsarbeidet 
etter omstillingsperiodens slutt.   
 
I samarbeid med Nordland fylkeskommune bør det i den forbindelsen etableres et eget 
«vekstprogram for Andøy» 
 
Andøy kommunestyre ønsker at prosessen i forhold til avslutningsfasen av Samskap må igangsettes 
umiddelbart. 
 
Det må, senest medio oktober 2022, bli framlagt en sak til politisk behandling med en tydelig 
anbefaling fra Rådmannen om hvordan nærings- og utviklingsarbeidet skal ivaretas og finansieres 
etter omstillingsperiodens slutt. 
 
Det forutsettes at det etableres en tett dialog med formannskapet i prosessen fram mot en 
anbefaling.  
 
 
 

Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret for forslaget fremlagt av Lill Pettersen (SP) på vegne 
av SP og H: 
 
 
FS- 30/2022 Vedtak: 

Kommunestyret godkjenner styrets forslag til handlingsplan 2022 for Samskap.  
 
Delen av vedtaket fra kommunestyrets behandling av handlingsplan for Samskap 2021 som 
omhandler forlengelse av omstillingsperioden oppheves.  
 
Konkret oppheves følgende del av vedtaket i sak 51/2021: «Andøy kommunestyre ber 
rådmannen/adm. utrede sak om forlengelse av omstillingsperioden».  
 
Andøy kommunestyre ønsker nå et tydelig fokus på og arbeid med videreføring av 
utviklingsarbeidet etter omstillingsperiodens slutt.   
 
I samarbeid med Nordland fylkeskommune bør det i den forbindelsen etableres et eget 
«vekstprogram for Andøy» 
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Andøy kommunestyre ønsker at prosessen i forhold til avslutningsfasen av Samskap må 
igangsettes umiddelbart. 
 
Det må, senest medio oktober 2022, bli framlagt en sak til politisk behandling med en tydelig 
anbefaling fra Rådmannen om hvordan nærings- og utviklingsarbeidet skal ivaretas og 
finansieres etter omstillingsperiodens slutt. 
 
Det forutsettes at det etableres en tett dialog med formannskapet i prosessen fram mot en 
anbefaling.  
 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 

Styreleder Samskap Jonni H. Solsvik og programleder Samskap Brita Erlandsen orienterte og 
svarte på spørsmål.  
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 25/2022 Vedtak: 

 
Kommunestyret godkjenner styrets forslag til handlingsplan 2022 for Samskap.  
 
Delen av vedtaket fra kommunestyrets behandling av handlingsplan for Samskap 2021 som 
omhandler forlengelse av omstillingsperioden oppheves.  
 
Konkret oppheves følgende del av vedtaket i sak 51/2021: «Andøy kommunestyre ber 
rådmannen/adm. utrede sak om forlengelse av omstillingsperioden».  
 
Andøy kommunestyre ønsker nå et tydelig fokus på og arbeid med videreføring av 
utviklingsarbeidet etter omstillingsperiodens slutt.   
 
I samarbeid med Nordland fylkeskommune bør det i den forbindelsen etableres et eget 
«vekstprogram for Andøy» 
 
Andøy kommunestyre ønsker at prosessen i forhold til avslutningsfasen av Samskap må 
igangsettes umiddelbart. 
 
Det må, senest medio oktober 2022, bli framlagt en sak til politisk behandling med en tydelig 
anbefaling fra Rådmannen om hvordan nærings- og utviklingsarbeidet skal ivaretas og 
finansieres etter omstillingsperiodens slutt. 
 
Det forutsettes at det etableres en tett dialog med formannskapet i prosessen fram mot en 
anbefaling.  
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Rådmann Andreas Jordell orienterte om Andøy kommunes årsberetning og regnskap  
2021 og svarte på spørsmål. 
 
 
26/2022: Den humanitære krisen i Ukraina - bosetting av flyktninger i Andøy kommune 
 
Forslag til vedtak: 
Andøy kommunestyre vedtar følgende uttalelse som oversendes Arbeids- og sosialdepartementet: 
 
 
Andøy kommune er beredt til å ta imot flyktninger fra Ukraina allerede nå. Andøy kommune ble 
anmodet om å bosette 17 flyktninger i 2022, og kommunen har fattet vedtak i tråd med 
anmodningen. Samtidig har kommunen vedtatt at vi har kapasitet til å bosette inntil 25 flyktninger 
dersom behovet skulle øke inneværende år. Vi har ikke bosatt flyktninger til nå i 2022, og har derfor 
kapasitet til å ta i mot flyktninger allerede nå. 
 
Krigen i Ukraina har ført til en stadig økende strøm av flyktninger fra landet, og den humanitære 
situasjonen ser ut til å forverres dag for dag. I en slik situasjon vil Andøy kommune være klar på at 
Norge og norske kommuner må stille opp for å ta i mot mennesker på flukt. 
 
Andøy kommune ønsker derfor å sende et tydelig signal om at vi er klare til å gjøre nødvendig innsats 
for å utvide kapasiteten, slik at vi kan i mot flere flyktninger dersom vi blir bedt om det. 
 
 
Formannskapet 14.03.2022: 
 
Behandling: 
  
Lill Inger T. Berg-Olsen (SV) la frem følgende tilleggsforslag til andre avsnitt siste setning: 
...,både fra Ukraina og andre land med mennesker som har behov for beskyttelse. 
 

Tone Grav (SP) viste til at det ordet «ta» manglet i siste setning i siste avsnitt og foreslo at 
dette rettes opp slik: 
 
…, slik at vi kan ta i mot flere flyktninger dersom vi blir bedt om det. 
 
Rådmannen samtykket til rettingen.  
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret for rådmannens forslag. 
Innstilling til kommunestyret for tilleggsforslaget fremlagt av Lill Inger T.  Berg-Olsen (SV) 
som fikk 5 stemmer for og 1 stemme mot (H). 
 
 
 
FS- 31/2022 Vedtak: 

Andøy kommunestyre vedtar følgende uttalelse som oversendes Arbeids- og 
sosialdepartementet: 
 
Andøy kommune er beredt til å ta imot flyktninger fra Ukraina allerede nå. Andøy kommune 
ble anmodet om å bosette 17 flyktninger i 2022, og kommunen har fattet vedtak i tråd med 
anmodningen. Samtidig har kommunen vedtatt at vi har kapasitet til å bosette inntil 25 
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flyktninger dersom behovet skulle øke inneværende år. Vi har ikke bosatt flyktninger til nå i 
2022, og har derfor kapasitet til å ta i mot flyktninger allerede nå. 
 
Krigen i Ukraina har ført til en stadig økende strøm av flyktninger fra landet, og den 
humanitære situasjonen ser ut til å forverres dag for dag. I en slik situasjon vil Andøy 
kommune være klar på at Norge og norske kommuner må stille opp for å ta i mot mennesker 
på flukt, både fra Ukraina og andre land med mennesker som har behov for beskyttelse. 
 
Andøy kommune ønsker derfor å sende et tydelig signal om at vi er klare til å gjøre 
nødvendig innsats for å utvide kapasiteten, slik at vi kan i mot flere flyktninger dersom vi blir 
bedt om det. 
 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Saken utgår og erstattes av sak 33/2022 Bosetting av flyktninger - svar på anmodning fra 
IMDI. 
 
KS- 26/2022 Vedtak: 
 
 
 
 
27/2022: BARNEHAGEPLASSER - RISØYHAMN BARNEHAGE 
 
Forslag til vedtak: 
 

1. For å imøtekomme behovet for flere barnehageplasser i Risøyhamn barnehage til 
barnehageåret 2022/23 gjennomføres bygningsmessige tiltak slik at deler av SFO bygget 
gjøres om til barnehagelokaler.  

 
2. Tiltaket er kostnadsberegnet til 2 millioner kroner, og finansieres via omdisponering fra 
følgende investeringsprosjekter: 

 

Prosjektnr Tittel Sum 

184223 Ladestasjoner for ladbare biler  591 950,- 

144179 Asfaltering 1 408 050,- 

  2 000 000,- 

 
 
 
 
Formannskapet 14.03.2022: 
 
Behandling: 
  
Tommy Søberg (AP) la frem følgende endringsforslag på vegne av AP og SV: 
Andøy kommune inngår en leieavtale med gamle Åse barnehage som har en mulig kapasitet på 18 
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plasser, dette som et midlertidig tiltak. 
 
Andøy kommune opp bemanner Skolestua barnehage på Dverberg og tar i bruk ubrukt 
avdeling/kapasitet, denne er pr. nå på ca. 10 plasser, dette som et midlertidig tiltak. Til sammen så 
gir dette mulighet for 28 plasser mer enn i dag. 
 
Samtidig startes utredning, planlegging av 1 ny stor barnehage på sør som skal erstatte de enhetene 
som er i drift i dag.  
 
 

Votering: 
Innstilling til kommunestyret for rådmannens forslag som fikk 4 stemmer, mot 3 stemmer 
(AP, SV og H) for forslaget fremlagt av Tommy Søberg (AP) på vegne av AP og SV. 
 
FS- 33/2022 Vedtak: 

1. For å imøtekomme behovet for flere barnehageplasser i Risøyhamn barnehage til 
barnehageåret 2022/23 gjennomføres bygningsmessige tiltak slik at deler av SFO 
bygget gjøres om til barnehagelokaler.  

 
2. Tiltaket er kostnadsberegnet til 2 millioner kroner, og finansieres via  
    omdisponering fra følgende investeringsprosjekter: 

 

Prosjektnr Tittel Sum 

184223 Ladestasjoner for ladbare biler  591 950,- 

144179 Asfaltering 1 408 050,- 

  2 000 000,- 

 
Knut A. Nordmo (SP), Lill Pettersen (SP), Tone Grav (SP), Rune Stave (SP) og Matz 
Abrahamsen (H) tok forbehold frem til behandlingen i kommunestyret. 
 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Rådmann Andreas Jordell informerte om saken. 
 
  
Kjell-Are Johansen (AP) la frem følgende endringsforslag på vegn av AP og SV: 
Andøy kommune inngår en leieavtale med gamle Åse barnehage som har en mulig kapasitet på 18 
plasser, dette som et midlertidig tiltak. 
 
Andøy kommune opp bemanner Skolestua barnehage på Dverberg og tar i bruk ubrukt 
avdeling/kapasitet, denne er pr. nå på ca. 10 plasser, dette som et midlertidig tiltak. Til sammen så 
gir dette mulighet for 28 plasser mer enn i dag. 
 
Samtidig startes utredning, planlegging av 1 ny stor barnehage på sør som skal erstatte de enhetene 
som er i drift i dag.  
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Arne Robert Svendsen (MDG) la frem følgende endringsforslag til punkt 2: 
Tiltaket er kostnadsberegnet til 2 mil NOK og finansieres over kommunens disposisjonsfond. 
 
  
Torfinn Bø (SP) la frem følgende tilleggsforslag på vegne av SP: 
Nytt punkt 3  
Kommunestyret ber om tilbakemelding på tidsaspekt/kostnad ved å utvide antall plasser ved 
Skolestua barnehage, ved økt behov. 
Nytt punkt 4 
Kommunestyret ønsker å styrke bemanningen i de kommunale barnehagene med fast vikarstilling. 
Kommunestyret ber om tilbakemelding om organisering/kostand ved en slik ordning. 
 

Votering: 
 
Punkt 1 
Formannskapets innstilling vedtatt med 17 stemmer for (SP, Bjørn Roger Steen (AP) og 
Halvar Rønneberg (uten partitilknytning) ), mot 5 stemmer (H, SV, Kjell-Are Johansen (AP) og 
Birgit Karlsen Eira (AP)) for forslaget fremlagt av Kjell-Are Johansen (AP) på vegne av AP og 
SV. 
 
Punkt 2 
Forslaget fremlagt av Arne Robert Svendsen (MDG) enstemmig vedtatt. 
 
Punkt 3 
Forslaget fremlagt av Torfinn Bø (SP) på vegne av SP enstemmig vedtatt. 
 
Punkt 4 
Forslaget fremlagt av Torfinn Bø (SP) på vegne av SP enstemmig vedtatt. 
 
 
 
KS- 27/2022 Vedtak: 

1.  
For å imøtekomme behovet for flere barnehageplasser i Risøyhamn barnehage til 
barnehageåret 2022/23 gjennomføres bygningsmessige tiltak slik at deler av SFO bygget 
gjøres om til barnehagelokaler.  
2. 
Tiltaket er kostnadsberegnet til 2 mil NOK og finansieres over kommunens disposisjonsfond. 
3. 
Kommunestyret ber om tilbakemelding på tidsaspekt/kostnad ved å utvide antall plasser ved 
Skolestua barnehage, ved økt behov. 
4. 
Kommunestyret ønsker å styrke bemanningen i de kommunale barnehagene med fast 
vikarstilling. Kommunestyret ber om tilbakemelding om organisering/kostand ved en slik 
ordning. 
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28/2022: Valg av navn nye ABBS 
 
Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommune v/enhet for pleie og omsorg utlyser en navnekonkurranse for det nye sykehjemmet 
på Åse. Det etableres en jury bestående av representanter blant ansatte og pårørende. 
Det legges opp til en endelig politisk behandling av navneforslag i formannskapet 25.04.22 og 
kommunestyret 09.05.22 
 
 
 
 
Formannskapet 14.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 34/2022 Vedtak: 

Andøy kommune v/enhet for pleie og omsorg utlyser en navnekonkurranse for det nye 
sykehjemmet på Åse. Det etableres en jury bestående av representanter blant ansatte og 
pårørende. 
Det legges opp til en endelig politisk behandling av navneforslag i formannskapet 25.04.22 
og kommunestyret 09.05.22 
 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 28/2022 Vedtak: 

Andøy kommune v/enhet for pleie og omsorg utlyser en navnekonkurranse for det nye 
sykehjemmet på Åse. Det etableres en jury bestående av representanter blant ansatte og 
pårørende. 
Det legges opp til en endelig politisk behandling av navneforslag i formannskapet 25.04.22 
og kommunestyret 09.05.22 
 
 
 
 
29/2022: FASTSETTELSE AV PLANPROGRAM FOR KOMMUNEPLANENS AREALDEL 
2023-2034, ANDØY KOMMUNE. 
 
Forslag til vedtak: 
 

1. Kommunestyret fastsetter «Planprogram for kommuneplanens arealdel 2023-2034», med plan-ID 
1871-202103, som grunnlag for videre planlegging. 
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2. Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens §§ 4-1, 11-12 og 11-13. 

 
 
 
Formannskapet 14.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Tone Grav (SP) stilte spørsmål om tidslinjen i fremdriftsplanen er korrekt. 
Teknisk sjef svarte at det her har oppstått en feil. Saken vil bli undersøkt og rettet opp før 
behandlingen i kommunestyret. 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 35/2022 Vedtak: 

1. Kommunestyret fastsetter «Planprogram for kommuneplanens arealdel 2023-
2034», med plan-ID 1871-202103, som grunnlag for videre planlegging. 

 
2. Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens §§ 4-1, 11-12 og 11-13. 

 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 29/2022 Vedtak: 

1. Kommunestyret fastsetter «Planprogram for kommuneplanens arealdel 2023-
2034», med plan-ID 1871-202103, som grunnlag for videre planlegging. 

 
2. Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens §§ 4-1, 11-12 og 11-13. 

 
 
 
30/2022: Andøy flerbrukshall - Søknad om lånegaranti 
 
Forslag til vedtak: 
 

1. Andøy kommune garanterer med selvskyldnerkausjon for lån som Andøy flerbrukshall AS 
(søker) tar opp i Den norske stats kommunalbank (KBN) til utbedring av taket på hallen, 
samt refinansiering av eksisterende lån. 

2. Kausjonen gjelder for lånets hovedstol, maksimalt 13 153 000 kroner, med tillegg av 10 % 
av til enhver tid gjeldende hovedstol til dekning av eventuelle påløpte renter og kostnader. 
Det maksimale beløpet som det kausjoneres for er 14 468 000 kroner, som reduseres i takt 
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med nedbetalingen på lånet. Forutsatt en rentefot på 2% utgjør dette renter og 
omkostninger på om lag 33 000 kr pr måned, eller 396 000 kr pr år. 

3. Kausjonsansvaret gjelder fra tidspunktet for utbetaling av lånebeløp fra KBN og opphører 
når lånet er nedbetalt, senest 30 år etter utbetaling. 

4. Garantien skal godkjennes av statsforvalteren etter kommuneloven §14-19, og garantien er 
ikke gyldig uten slik godkjenning.  

5. Andøy kommune skal som sikkerhet for kausjonen ha pant i Andøy flerbrukshall AS. 
Låntaker skal sørge for etablering av slik pantesikkerhet. Låntakers manglende etablering 
av pantesikkerhet vil ikke ha betydning for gyldigheten av kausjonen ovenfor långiver. 

6. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS benytter momskompensasjon og spillemidler som 
mottas, til nedbetaling av lånet som Andøy kommune herved kausjonerer for. Dersom 
Andøy flerbrukshall AS ikke benytter momskompensasjon og spillemidler til nedbetaling av 
lånet som forutsatt vil det ikke ha betydning for gyldigheten av denne kausjonen ovenfor 
långiver. 

7. Det forutsettes at tidligere kommunale garantier gitt til Andøy flerbrukshall oppheves. 
Manglende sletting av slik garanti vil ikke ha betydning for gyldigheten av denne kausjonen 
ovenfor långiver. 

8. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS gjør endring i sine vedtekter slik at Andøy 
kommune får ett medlem i styret i garantiperioden, utpekt av rådmannen. Låntagers 
manglende endring av sine vedtekter vil ikke ha betydning for gyldigheten av kausjonen 
ovenfor långiver. 

9. Rådmannen gis fullmakt til å avtale en økning i garantien, begrenset oppad til 10% av 
vedtatte garantibeløp. 
 

 
 
Formannskapet 14.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Rådmann Andreas Jordell orienterte om saken og svarte på spørsmål. 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
 
FS- 36/2022 Vedtak: 

1. Andøy kommune garanterer med selvskyldnerkausjon for lån som Andøy 
flerbrukshall AS (søker) tar opp i Den norske stats kommunalbank (KBN) til 
utbedring av taket på hallen, samt refinansiering av eksisterende lån. 

2. Kausjonen gjelder for lånets hovedstol, maksimalt 13 153 000 kroner, med tillegg av 
10 % av til enhver tid gjeldende hovedstol til dekning av eventuelle påløpte renter 
og kostnader. Det maksimale beløpet som det kausjoneres for er 14 468 000 
kroner, som reduseres i takt med nedbetalingen på lånet. Forutsatt en rentefot på 
2% utgjør dette renter og omkostninger på om lag 33 000 kr pr måned, eller 396 
000 kr pr år. 

3. Kausjonsansvaret gjelder fra tidspunktet for utbetaling av lånebeløp fra KBN og 
opphører når lånet er nedbetalt, senest 30 år etter utbetaling. 

4. Garantien skal godkjennes av statsforvalteren etter kommuneloven §14-19, og 
garantien er ikke gyldig uten slik godkjenning.  

5. Andøy kommune skal som sikkerhet for kausjonen ha pant i Andøy flerbrukshall AS. 
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Låntaker skal sørge for etablering av slik pantesikkerhet. Låntakers manglende 
etablering av pantesikkerhet vil ikke ha betydning for gyldigheten av kausjonen 
ovenfor långiver. 

6. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS benytter momskompensasjon og 
spillemidler som mottas, til nedbetaling av lånet som Andøy kommune herved 
kausjonerer for. Dersom Andøy flerbrukshall AS ikke benytter momskompensasjon 
og spillemidler til nedbetaling av lånet som forutsatt vil det ikke ha betydning for 
gyldigheten av denne kausjonen ovenfor långiver. 

7. Det forutsettes at tidligere kommunale garantier gitt til Andøy flerbrukshall 
oppheves. Manglende sletting av slik garanti vil ikke ha betydning for gyldigheten 
av denne kausjonen ovenfor långiver. 

8. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS gjør endring i sine vedtekter slik at Andøy 
kommune får ett medlem i styret i garantiperioden, utpekt av rådmannen. 
Låntagers manglende endring av sine vedtekter vil ikke ha betydning for 
gyldigheten av kausjonen ovenfor långiver. 

9. Rådmannen gis fullmakt til å avtale en økning i garantien, begrenset oppad til 10% 
av vedtatte garantibeløp. 

 
Tommy Søberg (AP), Lill Inger Tyvold Berg-Olsen (SV) og Tone Grav (SP) tok forbehold frem 
til behandlingen i kommunestyret. 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 
 

Rådmannen informerte og la frem nytt forslag til vedtak: 
1. Andøy kommune garanterer med selvskyldnerkausjon for lån som Andøy 

flerbrukshall AS (søker) tar opp i Den norske stats kommunalbank (KBN) til 
utbedring av taket på hallen, samt refinansiering av eksisterende lån. 

2. Kausjonen gjelder for lånets hovedstol, maksimalt 13 153 000 kroner, med 
tillegg av 10 % av til enhver tid gjeldende hovedstol til dekning av eventuelle 
påløpte renter og kostnader. Det maksimale beløpet som det kausjoneres for 
er 14 468 000 kroner, som reduseres i takt med nedbetalingen på lånet. 
Forutsatt en rentefot på 2% utgjør dette renter og omkostninger på om lag 33 
000 kr pr måned, eller 396 000 kr pr år. 

3. Kausjonsansvaret gjelder fra april 2022 og opphører april 2050, med tillegg av 
2 år. 

4. Garantien skal godkjennes av statsforvalteren etter kommuneloven §14-19, 
og garantien er ikke gyldig uten slik godkjenning.  

5. Andøy kommune skal som sikkerhet for kausjonen ha pant i Andøy 
flerbrukshall AS. Låntaker skal sørge for etablering av slik pantesikkerhet. 
Låntakers manglende etablering av pantesikkerhet vil ikke ha betydning for 
gyldigheten av kausjonen ovenfor långiver. 

6. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS benytter momskompensasjon og 
spillemidler som mottas, til nedbetaling av lånet som Andøy kommune herved 
kausjonerer for. Dersom Andøy flerbrukshall AS ikke benytter 
momskompensasjon og spillemidler til nedbetaling av lånet som forutsatt vil 
det ikke ha betydning for gyldigheten av denne kausjonen ovenfor långiver. 
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7. Det forutsettes at tidligere kommunale garantier gitt til Andøy flerbrukshall 
oppheves. Manglende sletting av slik garanti vil ikke ha betydning for 
gyldigheten av denne kausjonen ovenfor långiver. 

8. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS gjør endring i sine vedtekter slik at 
Andøy kommune får ett medlem i styret i garantiperioden, utpekt av 
rådmannen. Låntagers manglende endring av sine vedtekter vil ikke ha 
betydning for gyldigheten av kausjonen ovenfor långiver. 

9.  
 

Halvar Rønneberg (uten partitilknytning) la frem følgende utsettelsesforslag: 
Saken utsettes. Det innkalles til ekstraordinært møte i kommunestyret innen 2 uker. 
 

Votering: 
Utsettelsesforslaget fremlagt av Halvar Rønneberg (uten partitilknytning) enstemmig 
vedtatt. 
 
KS- 30/2022 Vedtak: 

Saken utsettes. Det innkalles til ekstraordinært møte i kommunestyret innen 2 uker. 
 
 
 
31/2022: VALG TIL REPRESENTANTSKAPET FOR K-SEKRETARIATET 2022-2023 
 
Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommunestyre velger følgende representant med personlig vararepresentant til 
representantskapet for K-Sekretariatet IKS for perioden 2022 - 2023 
 
 
Representant:                                                  Personlig vararepresentant: 
 
------------------------------                              ------------------------------- 
 
 
Valgnemnda 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret 
 
VN- 01/2022 Vedtak: 

Andøy kommunestyre velger følgende representant med personlig vararepresentant til 
representantskapet for K-Sekretariatet IKS for perioden 2022 - 2023 
 
 
Representant:                                Personlig vararepresentant: 
Torfinn Bø        Malin Torset Abrahamsen   
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Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 31/2022 Vedtak: 

Andøy kommunestyre velger følgende representant med personlig vararepresentant til 
representantskapet for K-Sekretariatet IKS for perioden 2022 - 2023: 
 
 
Representant:       Personlig vararepresentant: 
Torfinn Bø              Malin Torset Abrahamsen       
 
 
 
 
 
32/2022: Spørsmål og interpellasjoner 
 
Spørsmål fra Torfinn Bø (SP) angående gjennomføring av vedtak om forebyggende arbeid. 
 
Spørsmål fra Torfinn Bø (SP) angående bosetting av flyktninger. 
 
Interpellasjon fra Matz Abrahamsen (H) angående prosess tilknyttet utviklingsfond for Andøy 
kommune. 
 
 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Torfinn Bø stilte følgende spørsmål: 
I budsjettbehandlingen for 2022 i desember 2021, la posisjonen fram et budsjettforslag der 
vi innen trange økonomiske rammer ønsket å prioritere forebyggende arbeid. Det ønskes 
tilbakemelding på hvordan vedtakene er gjennomført knyttet til: 
 

· Fra hvilken dato ble innfasing av vedtak knyttet til barnetrygd gjort? 
· Hvilke konkrete tiltak er gjort knyttet til vedtak om satsing på  
             dysleksi/lesevansker i grunnskolen? 
· I vedtak knyttet til å beholde fysioterapihjemmel for å styrke forebygging, ble 
             det meldt at det var bevilget for lite til dette formålet. Det ble muntlig bedt  
             om at administrasjon måtte melde tilbake om hva som trengtes ut over  
              bevilget beløp for å videreføre hjemmelen. Hva er status her? 
· I planperioden ble det hvert år bevilget 300 000 kr til tiltak barn/unge. Hvilke  
            tiltak er dette brukt til? 
· Det ble bevilget 150 000 kr til oppstart for å se på mulighet for et  
             «Fontenehus». Hva er status her? 
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Rådmannen svarte: 
I budsjettbehandlingen for 2022 i desember 2021, la posisjonen fram et budsjettforslag der vi 
innen trange økonomiske rammer ønsket å prioritere forebyggende arbeid. Det ønskes 
tilbakemelding på hvordan vedtakene er gjennomført knyttet til: 
 
Fra hvilken dato ble innfasing av vedtak knyttet til barnetrygd gjort? 
Vedtak knyttet til barnetrygd ble innfaset fra 010122. 
 
Hvilke konkrete tiltak er gjort knyttet til vedtak om satsing på dysleksi/lesevansker i 
grunnskolen? 
Inneværende skoleår er blant annet testkompetanse flyttet fra PP-Tjenesten og inn til 
skolene, nærmere barna. Dette gjelder følgende testkompetanse: 

· Språk 6-16, 5-6  
· SOL (strukturert observasjon av lesing 
· Literate  
· Logos 

 
Det er kjøpt inn faglitteratur om emnet som benyttes av personalet, eksempelvis 
Dysleksihåndboka for lærere, og PPT har holdt kurs for både assistenter og lærere. Det har 
vært gjennomført webinarer med fokus på avdekking av dysleksi og bruk av digitale 
hjelpemiddel i klasserom. Det er kjøpt inn skannemus/penn (kompensatoriske verktøy) som 
er delvis begynt tatt i bruk. Det er viktig at personalet er trygge på bruken før de brukes i 
opplæring. 
 
Skolene har også jobbet med å få på plass nye kartleggingsplaner for å sikre bedre oversikt 
over elevens utvikling, inkludert leseutvikling. Det er også utarbeidet samleskjemaer for 
kartlegginger og prosedyrer for hva som skjer når man mistenker eller avdekker elever med 
spesifikke språkvansker/dysleksi. Dette for å sikre at man avdekker elevene med disse 
vanskene tidlig og får satt inn gode tiltak tidlig. Vi har dessverre hatt eksempler på at dysleksi 
/ lese og skrivevansker ikke blir oppdaget hos elever før i ungdomstrinnet. Det er alt for sent, 
og nye rutiner og prosedyrer skal sikre at man oppdager tidlig. 
 
Det jobbes også med nye fagplaner, hvor bruk av lese- og skrivestøttende teknologi er 
planfestet. 
 
Skolene er med andre ord godt i gang med prosessen for å bli godkjent som dysleksivennlige 
skoler, og bruk av planleggingsdager i tiden framover er satt av til å heve kompetansen på 
området. Blant annet har man gjort henvendelse til forfatter av Dysleksihåndboka for lærere, 
Åsne Midtbø Aas om kurs/foredrag på planleggingsdager for ansatte i skolene. 
 
Skolene har ikke fått bestilt flere datamaskiner, da man avventer ny innkjøpsavtale. 
 
I vedtak knyttet til å beholde fysioterapihjemmel for å styrke forebygging, ble det meldt at 
det var bevilget for lite til dette formålet. Det ble muntlig bedt om at administrasjon måtte 
melde tilbake om hva som trengtes ut over bevilget beløp for å videreføre hjemmelen. Hva er 
status her? 
 
I planperioden ble det hvert år bevilget 300 000 kr til tiltak barn/unge. Hvilke tiltak er dette 
brukt til? 



Side 21 av 25 

 

 
Det er per dags dato ikke igangsatt noen tiltak med disse midlene. Med avdelingsleder for 
kultur i permisjon har ikke den tverrfaglige dialogen om hvordan midlene kan brukes vært 
gjennomført. (ref: Kommunestyret ber administrasjonen utarbeide sammen med de som 
jobber for og med barn og unge, og komme tilbake til politisk nivå hvordan pengene kan 
brukes til det beste for barn og unge i kommunen). Dette gjennomføres når kulturavdelingen 
er bemannet igjen. 
  
Avdeling for kultur jobber nå med en ungdomskonferanse hvor hensikten, blant annet, er å 
få en dialog om ungdommers ønsker til bruk av midlene. Administrasjonen mener at en 
forankring i denne målgruppen er viktig for å treffe bedre med tiltakene. Derfor ønsker vi å 
komme tilbake med forslag til hvordan pengene kan brukes til det beste for barn og unge i 
kommunen etter over sommeren når innspillene fra konferansen er behandlet. 
 
Det ble bevilget 150 000 kr til oppstart for å se på mulighet for et «Fontenehus». Hva er 
status her? 
 
Leder NAV har hatt et møte med leder for Fontenehus Norge, og et felles møte med 
Fontenehus Norge, leder for Fontenehus i Harstad, Tone Nergaard fra enhet for psykisk 
helse og avhengighet. 
 
I tillegg har det vært dialog med styreleder i nyoppstartet Fontenehus på Senja. 
 
Konseptet Fontenehus er et fantastisk prosjekt, men for at bruk og nytteverdi skal kunne 
utnyttes er vår kommune veldig liten. Et alternativ er å tenke hele Vesterålen, men vi tror at 
potensielle brukere ikke vil benytte et tiltak som ligger 10 mil unna. Det er så vidt jeg kjenner 
til ikke diskutert oppstart av Fontenehus i Sortland. 
 
Med bakgrunn i det vi kjenner til av brukere i NAV og de som får oppfølging av enhet for 
psykisk helse mener vi at det er andre tiltak som vil være mer nyttig enn å etablere 
Fontenehus i Andøy. 
Fontenehus Norge skal gi oss en ny tilbakemelding på hvordan de ser på en slik etablering, 
men de har i møter sagt at vi bør tenke større enn Andøy om dette skal realiseres. 
 
 
Ved en inkurie har svar på spørsmålet angående fysioterapihjemmel falt ut. Rådmannen vil 
komme tilbake med svar på dette spørsmålet. 
 
Spørsmål fra Torfinn Bø angående bosetting av flytninger utgår da dette besvares i sin helhet 
i egen sak. 
 
Matz Abrahamsen (H) la frem følgende interpellasjon: 
I forbindelse med Kommunal- og distriktsminister Bjørn Arild Gram sitt besøk i Andøy 
28.1.22 ble det vist til at KDD sammen med Nordland fylkeskommune og Andøy kommune 
m.fl. ville igangsette en prosess for å avklare handlingsrommet for framtidig anvendelse av 
utviklingsfondet for Andøy. 
 
Det må antas at denne prosessen nå er godt i gang. 
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Derfor bes det om at ordføreren redegjør for status i prosessen og når et resultat kan 
forventes slik at fondet kan anvendes. 
 
I forbindelse med redegjørelsen er det viktig at ordføreren også informerer om hvilke innspill 
eller ønsker for anvendelse av utviklingsfondet, Andøy kommune har spilt inn til prosessen i 
regi av KDD. 
 
Ordføreren svarte: 
 
Status er at det foregår en prosess, i regi av KDD, for å få utarbeidet et regelverk. Prosessen 
foregår på administrativt nivå, og deltagere fra kommunen er rådmann og programleder 
Samskap. I tillegg deltar Forsvar, Næring, fylkeskommune og Innovasjon Norge.  
 
Administrasjonens inngang til prosessen er å skaffe kommunen maksimalt handlingsrom, jfr. 
«menyen».  
 
· Næringsfond 
· Investering i kommunal infrastruktur 
· Investering i kommunal bygningsmasse 
· Egenandel i privat infrastruktur, eksempelvis bredbåndsutbygging 
· Opprettelse av investeringsselskap, som i sin tur kan utstede lån eller skyte inn egenkapital 
    - med eller uten private investorer som deleier i investeringsselskapet 
· Opprettelse av eiendomsselskap for å utvikle areal, eksempelvis Andøy havn, Andøy  
   flyplass, områder i 
   tilknytning til Andøya Space (eksempelvis innovasjonspark) - med eller uten etablering av  
   bygningsmasse  
- med eller uten private investorer som deleier i eiendomsselskapet 
- bruk av fondet inn i ulike stønadslånsmodeller slik som man gjør på landbruk og fiskeri i  
  dag 
 

Prosessen er planlagt avsluttet i andre kvartal.  

 
Kjell-Are Johansen (AP) og Matz Abrahamsen (H) ønsker at politisk nivå blir mer involvert 
angående utarbeidelse av regelverk for fondet. 
 
Ordføreren svarte at det ville bli gitt orientering om status, drøfting og innspill i neste møte i 
formannskapet. 
 
 
 
 
33/2022: Bosetting av flyktninger - svar på ny anmodning fra IMDI 
 

1. Forslag til vedtak: 
Andøy kommune vedtar å bosette 85 flyktninger i 2022 jamfør anmodning fra IMDI.  
 

2. Det legges til grunn følgende økning i kommunens inntekter som innarbeides i budsjett 2022:  

  Økning jamfør vedtatt budsjett for 
2022  

Integreringstilskudd  13 441 000,-  

Norsktilskudd  1 432 000,-  

  14 73 000,-   
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3. Rådmannen får fullmakt til å fordele beløpet på ansvar, konto og funksjon.  

 
 
 
Formannskapet 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Skolefaglig rådgiver Sveinung Ellingsen orienterte om saken og svarte på spørsmål. 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 42/2022 Vedtak: 

1. Forslag til vedtak: 
Andøy kommune vedtar å bosette 85 flyktninger i 2022 jamfør anmodning fra 
IMDI.  

  
2. Det legges til grunn følgende økning i kommunens inntekter som innarbeides i 
budsjett 2022:  

  Økning jamfør vedtatt budsjett for 
2022  

Integreringstilskudd  13 441 000,-  

Norsktilskudd  1 432 000,-  

  14 873 000,-   

  
3. Rådmannen får fullmakt til å fordele beløpet på ansvar, konto og funksjon.  

 
 
 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

 Skolefaglig rådgiver Sveinung Ellingsen informerte om saken og svarte på spørsmål. 
 
Jitse Buitink (SV) la på vegne av SV frem følgende endringsforslag til punkt 3: 
Rådmannen får fullmakt til å fordele beløpet i sin helhet på ansvar, konto og funksjon som er 
relevant for å ivareta bosatte flyktninger. 
 

 
Votering: 
Formannskapets innstilling vedtatt med 20 stemmer for mot 2 stemmer (SV) for forslaget 
fremlagt av Jitse Buitink (SV) på vegne av SV. 
 
KS- 33/2022 Vedtak: 

1. Forslag til vedtak: 



Side 24 av 25 

 

Andøy kommune vedtar å bosette 85 flyktninger i 2022 jamfør anmodning fra 
IMDI.  

  
2. Det legges til grunn følgende økning i kommunens inntekter som innarbeides i 
budsjett 2022:  

  Økning jamfør vedtatt budsjett for 
2022  

Integreringstilskudd  13 441 000,-  

Norsktilskudd  1 432 000,-  

  14 873 000,-   

  
3.  Rådmannen får fullmakt til å fordele beløpet på ansvar, konto og funksjon.  

 
 
 
 
 
34/2022: UTTALELSE FOR FREMTIDIG MATPRODUKSJON I NORGE 
 
Forslag til vedtak: 
 

Forslag til uttalelse til jordbruksforhandlingene fra Andøy kommunestyre, fremlagt av 
ordfører Knut A. Nordmo: 
 
For at norsk landbruk og bonden skal være i stand til å levere i forhold til samfunnsoppdraget over 
hele landet må landbruket og bonden bli gitt forutsigelige rammevilkår som gir bonden reelle 
muligheter til å investere og få til en inntekt som er til å leve av over hele landet. Dette handler om 
fremtidig produksjonsfordeling, nasjonal beredskap og tilstedeværelse over hele landet. 
Det må iverksettes særlige investeringsvirkemidler som sikrer produksjonsfordeling, fornying og 
utvikling av landbruket i Vestland og Nord Norge på linje med resten av landet. 

Inntekten i landbruket må gjenspeile innsatt kapital, arbeidsmengde, kostnadsnivå, kompetanse og 
må løftes til nivå med det øvrige samfunn. 

Det må lages en forpliktende opptrappingsplan i årets jordbruksforhandlinger som sikrer bonden 
forutsigelige rammevilkår slik at et slikt inntektsnivå reelt kan nåes innen 5 år samtidig som man 
legger til grunn økt nasjonal matproduksjon med basis i norske ressurser. 

Uavhengig av dette må det i årets jordbruksforhandlinger iverksettes ekstraordinære 
kompenserende tiltak som sikrer reell kostnadskompensasjon i 2022, på enkelt bruksnivå, for økte 
priser på gjødsel, drivstoff, kraftfor og andre viktige nødvendige driftsmidler i produksjonen av mat. 

Det må også fremover i større grad vektlegges å sikre at bonden får en større og rimelig andel av 
verdiskapingen i verdikjeden for mat. 

Det må vedtas en lovfestet beredskapsordning som sikrer bonden avløsning ved sykdom, som også 
kan bidra til en stabil avløserordning som sikrer bonden ferie- og fritidsavløsning med realistiske 
tilskuddssatser, i tråd med dagens lønnsnivå i arbeidslivet for øvrig. 

Uttalelsen sendes avtalepartene, regjeringspartiene og øvrige partier på Stortinget og til partiene i 
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Nordland fylkesting. 

 
 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
  
Arne Robert Svendsen (MDG) la på vegne av MDG frem forslag til følgende tilleggspunkt: 
Det må utvikles og tilbys et kompetanseløft på landbruksformer med lavere behov for 
innsatsfaktorer, som for eksempel klimasmart og økologisk landbruk. 
 

Halvar Rønneberg (uten partitilknytning) foreslo at partiene i løpet av kommunestyremøtet 
samordnet teksten i uttalelsen.  
Ordføreren ba varaordføreren avklare omforent tekst med partiene i kommunestyret. 
 
 
 
KS- 34/2022 Vedtak: 
 
 
 
 
Møtet ble avsluttet kl. 18.00. 
 
Følgende overføres til neste møte i kommunestyret: 
 
Orienteringer 

· Orientering om Andøy Space og masterplan v/rådmannen 
· Orientering om oppfølgingsordning i skolene i Andøy v/skolefaglig rådgiver 
· Orientering fra adm.dir. i Andøy Energi Holding AS om pågående 

samarbeidssamtaler med flere selskaper 
 

 
Sak 30/2022 – Andøy flerbrukshall – søknad om lånegaranti 
 
Sak 34/2022 – Uttalelse for fremtidig matproduksjon i Norge 
 
 
Muntlige spørsmål 
Ingen av de muntlige spørsmålene ble besvart i dette møtet. Dersom spørsmålene ønskes 
besvart i neste kommunestyremøte ba ordføreren om at de blir innsendt som skriftlige 
spørsmål innen fristen. 
 



 

ANDØY KOMMUNE 

 

 

Møteprotokoll 
for 

KOMMUNESTYRET 

 
 

Møtedato: 04.04.2022 Møtetid: Kl. 09:00 - 10:00 
Møtested: Via teams Saksnr.: 35/2022 – 37/2022 

 
 
Møtende Medlemmer Parti 
Halvar Rønneberg          Tiltrådte i løpet av møtet 
Tommy Søberg AP 
Matz Abrahamsen H 
Arne Robert Svendsen MDG 
Jakop Mortensen SP 
Knut Nordmo SP 
Kurt Spjelkavik SP 
Lill Pettersen SP 
Odd Arne Andreassen SP 
Rune Stave SP 
Stine Lundemo SP 
Tore Benjaminsen SP 
Torfinn Bø SP   Deltok uten mulighet for å stille spørsmål 
Jitse Jonathan Buitink SV 
Lill Inger Tyvold Berg-Olsen SV 
 
Forfall meldt fra følgende medl. Parti Følgende varamedl. møtte Parti 
Anitha Bendiksen AP  
Kjell Are Johansen AP Bjørn-Roger Steen AP 
Anders Stave MDG  
Kjell-Gunnar Myrseth SP  
Marita Thanke Hansen SP Tone Schaug SP 
Per Kristian Elvan SP  
Tone Grav SP Øyvind E. B. Hanssen SP 
Yngve Laukslett SP Trude Haug SP 
 
 

Møteleder: Ordfører Knut A. Nordmo 
Fra adm. møtte: Rådmann Andreas Jordell og formannskapssekretær Greta 

Jacobsen 
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Rett utskrift: 
 
Jeg bekrefter med dette at utskriften er ført i samsvar med det som ble bestemt i møtet 
 

   

           Knut A. Nordmo 
                 ordfører 
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Sakliste 
 

Sak nr. Sakstittel  

35/2022 Godkjenning av innkalling  

36/2022 Godkjenning av saksliste  

37/2022 ORIENTERING ANDØY ENERGI HOLDING AS  
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Ordføreren ønsket velkommen til møtet. 

Rådmannen foretok navneopprop 

19 representanter deltok 

Ordføreren erklærte møtet for vedtaksfør 

 

35/2022: Godkjenning av innkalling 
 
Forslag til vedtak: 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
Kommunestyret 04.04.2022: 
 
Behandling: 
 
 
KS- 35/2022 Vedtak: 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
 
36/2022: Godkjenning av saksliste 
 
Forslag til vedtak: 

Sakslisten godkjennes som den foreligger. 
 
 
Kommunestyret 04.04.2022: 
 
Behandling: 
 
 
KS- 36/2022 Vedtak: 

Sakslisten godkjennes som den foreligger. 

 

 
 
 
 
37/2022: ORIENTERING ANDØY ENERGI HOLDING AS 
 
Orientering fra Andøy Energi Holding AS om pågående samarbeidsavtaler med flere selskaper. 
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Kommunestyret 04.04.2022: 
 
Behandling: 

Styreleder i Andøy Energi Holding AS Bjørnar Solvoll og adm.dir. Kjell-Are Johansen 
orienterte om status i prosessen for et eventuelt fremtidig eiermessig samarbeid med 
Nordkraft AS og Trollfjord AS og svarte på spørsmål. 
 
 
 
 
Ordføreren informerte om at partier som ikke er representert i formannskapet vil bli innkalt til 
formannskapsmøtet den 25.04.22 for orientering om status, drøfting og innspill for fond til 
Andøy kommune. 
 



 

ANDØY KOMMUNE 

 

 

Møteprotokoll 
for 

KOMMUNESTYRET 

 
 

Møtedato: 19.04.2022 Møtetid: Kl. 14:00 - 16:00 
Møtested: Kommunestyresalen Saksnr.: 38/2022 – 43/2022 

 
 
Møtende Medlemmer Parti 
Halvar Rønneberg  
Tommy Søberg AP 
Matz Abrahamsen H 
Jakop Mortensen SP 
Knut Nordmo SP 
Kurt Spjelkavik SP 
Lill Pettersen SP 
Odd Arne Andreassen SP 
Rune Stave SP 
Tore Benjaminsen SP 
Lill Inger Tyvold Berg-Olsen SV 
 
Forfall meldt fra følgende 
medl. 

Parti Følgende varamedl. 
møtte 

Parti 

Anitha Bendiksen AP Thomas Seines AP 
Kjell Are Johansen AP Birgit Karlsen Eira     AP         
Anders Stave MDG   
Arne Robert Svendsen MDG  
Kjell-Gunnar Myrseth SP Trude Haug SP 
Marita Thanke Hansen SP  
Per Kristian Elvan SP  
Stine Lundemo SP Tone Schaug SP 
Tone Grav SP Rachel Susann 

Jacobsen 
SP 

Torfinn Bø SP Hilde Johnsen SP 
Yngve Laukslett SP Øyvind E. B. Hanssen SP 
Jitse Jonathan Buitink SV John Helmersen SV SV 
 

 
 

Møteleder: Ordfører Knut A. Nordmo 
Fra adm. møtte: Rådmann Andreas Jodell, teknisk sjef John Petter Karlsen, 

skolefaglig rådgiver Sveinung Ellingsen og formannskapssekretær 
Greta Jacobsen 
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Rett utskrift: 
 
Jeg bekrefter med dette at utskriften er ført i samsvar med det som ble bestemt i møtet. 
 
 

   

   
                                                               Knut A. Nordmo 
                                                                      ordfører 
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Sakliste 
 

Sak nr. Sakstittel  

38/2022 Godkjenning av innkalling  

39/2022 Godkjenning av saksliste  

40/2022 ORIENTERINGER  

41/2022 UTTALELSE FOR FREMTIDIG MATPRODUKSJON I 
NORGE 

 

42/2022 Oppdatert sakfremlegg til kommunestyre vedrørende 
lånegaranti til Andøy flerbrukshall 

 

43/2022 Spørsmål og interpellasjoner  
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Minnemarkering for Harald Pedersen – Død 05.04.2022 

 

38/2022: Godkjenning av innkalling 
 
Forslag til vedtak: 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
 
Kommunestyret 19.04.2022: 
 
Behandling: 
 
 
KS- 38/2022 Vedtak: 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
 
 
39/2022: Godkjenning av saksliste 
 
Forslag til vedtak: 

Sakslisten godkjennes som den foreligger. 
 
 
Kommunestyret 19.04.2022: 
 
Behandling: 
 

Ordføreren foreslo at sak 43/2022 Spørsmål og interpellasjoner ble behandlet som første sak 
etter sak 39/2022-Godkjenning av saksliste. 
 
Ordføreren informerte om at representant fra styret i Andøy flerbrukshall AS ville gi en 
orientering om selskapet i forbindelse med behandlingen av sak 42/2022- Oppdatert 
saksfremlegg til kommunestyre vedrørende lånegaranti til Andøy flerbrukshall. 
 
 
 
KS- 39/2022 Vedtak: 

Sakslisten ble godkjent. 
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40/2022: ORIENTERINGER 
 
Forslag til vedtak: 
 
 

Orientering om Andøy Space og masterplan v/rådmannen 
 

Orientering om oppfølgingsordning i skolene i Andøy v/skolefaglig rådgiver 
 
 
 
 
Kommunestyret 19.04.2022: 
 
Behandling: 
 
  
 
 

Rådmannen orientere om Andøya Space Hub Masterplan og svarte på spørsmål. 
 
Ordfører Knut A. Nordmo (SP) la fem følgende forslag til vedtak: 
Andøy kommunestyre tar rådmannens presentasjon av initiativet «Andøya Space Hub Masterplan» 
til orientering og stiller seg positiv til initiativet, og ber rådmannen bidra til utarbeidelsen av en slik 
masterplan og sørge for god involvering i arbeidet sammen med Invest in Norway. 

 
Skolefaglig rådgiver Sveinung Ellingsen orienterte om oppfølgingsordning for skolene i Andøy 
og svarte på spørsmål. 
 
Votering: 
Forslaget fremlagt  av ordfører Knut A. Nordmo (SP) enstemmig vedtatt. 
 
KS- 40/2022 Vedtak: 

Andøy kommunestyre tar rådmannens presentasjon av initiativet «Andøya Space Hub 
Masterplan» til orientering og stiller seg positiv til initiativet, og ber rådmannen bidra til 
utarbeidelsen av en slik masterplan og sørge for god involvering i arbeidet sammen med 
Invest in Norway. 
 
 
 
 
41/2022: UTTALELSE FOR FREMTIDIG MATPRODUKSJON I NORGE 
 
Forslag til vedtak: 
 

Forslag til uttalelse til jordbruksforhandlingene fra Andøy kommunestyre, fremlagt av 
ordfører Knut A. Nordmo: 
 
For at norsk landbruk og bonden skal være i stand til å levere i forhold til samfunnsoppdraget over 
hele landet må landbruket og bonden bli gitt forutsigelige rammevilkår som gir bonden reelle 
muligheter til å investere og få til en inntekt som er til å leve av over hele landet. Dette handler om 
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fremtidig produksjonsfordeling, nasjonal beredskap og tilstedeværelse over hele landet. 
Det må iverksettes særlige investeringsvirkemidler som sikrer produksjonsfordeling, fornying og 
utvikling av landbruket i Vestland og Nord Norge på linje med resten av landet. 

Inntekten i landbruket må gjenspeile innsatt kapital, arbeidsmengde, kostnadsnivå, kompetanse og 
må løftes til nivå med det øvrige samfunn. 

Det må lages en forpliktende opptrappingsplan i årets jordbruksforhandlinger som sikrer bonden 
forutsigelige rammevilkår slik at et slikt inntektsnivå reelt kan nåes innen 5 år samtidig som man 
legger til grunn økt nasjonal matproduksjon med basis i norske ressurser. 

Uavhengig av dette må det i årets jordbruksforhandlinger iverksettes ekstraordinære 
kompenserende tiltak som sikrer reell kostnadskompensasjon i 2022, på enkelt bruksnivå, for økte 
priser på gjødsel, drivstoff, kraftfor og andre viktige nødvendige driftsmidler i produksjonen av mat. 

Det må også fremover i større grad vektlegges å sikre at bonden får en større og rimelig andel av 
verdiskapingen i verdikjeden for mat. 

Det må vedtas en lovfestet beredskapsordning som sikrer bonden avløsning ved sykdom, som også 
kan bidra til en stabil avløserordning som sikrer bonden ferie- og fritidsavløsning med realistiske 
tilskuddssatser, i tråd med dagens lønnsnivå i arbeidslivet for øvrig. 

Uttalelsen sendes avtalepartene, regjeringspartiene og øvrige partier på Stortinget og til partiene i 
Nordland fylkesting. 

 
 
 
Kommunestyret 19.04.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Forslaget fremlagt av ordfører Knut A. Nordmo i kommunestyremøte den 28.03.22 
enstemmig vedtatt. 
 
 
 
KS- 41/2022 Vedtak: 

For at norsk landbruk og bonden skal være i stand til å levere i forhold til 
samfunnsoppdraget over hele landet må landbruket og bonden bli gitt forutsigelige 
rammevilkår som gir bonden reelle muligheter til å investere og få til en inntekt som er til å 
leve av over hele landet. Dette handler om fremtidig produksjonsfordeling, nasjonal 
beredskap og tilstedeværelse over hele landet. 
Det må iverksettes særlige investeringsvirkemidler som sikrer produksjonsfordeling, fornying 
og utvikling av landbruket i Vestland og Nord Norge på linje med resten av landet. 

Inntekten i landbruket må gjenspeile innsatt kapital, arbeidsmengde, kostnadsnivå, 
kompetanse og må løftes til nivå med det øvrige samfunn. 

Det må lages en forpliktende opptrappingsplan i årets jordbruksforhandlinger som sikrer 
bonden forutsigelige rammevilkår slik at et slikt inntektsnivå reelt kan nåes innen 5 år 
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samtidig som man legger til grunn økt nasjonal matproduksjon med basis i norske ressurser. 

Uavhengig av dette må det i årets jordbruksforhandlinger iverksettes ekstraordinære 
kompenserende tiltak som sikrer reell kostnadskompensasjon i 2022, på enkelt bruksnivå, 
for økte priser på gjødsel, drivstoff, kraftfor og andre viktige nødvendige driftsmidler i 
produksjonen av mat. 

Det må også fremover i større grad vektlegges å sikre at bonden får en større og rimelig 
andel av verdiskapingen i verdikjeden for mat. 

Det må vedtas en lovfestet beredskapsordning som sikrer bonden avløsning ved sykdom, 
som også kan bidra til en stabil avløserordning som sikrer bonden ferie- og fritidsavløsning 
med realistiske tilskuddssatser, i tråd med dagens lønnsnivå i arbeidslivet for øvrig. 

 
 
 
 
42/2022: Oppdatert sakfremlegg til kommunestyre vedrørende lånegaranti til Andøy 
flerbrukshall 
 
Forslag til vedtak: 
 

1. Andøy kommune garanterer med selvskyldnerkausjon for lån som Andøy flerbrukshall 
AS (søker) tar opp i Den norske stats kommunalbank (KBN) til utbedring av taket på 
hallen, samt refinansiering av eksisterende lån. 

2. Kausjonen gjelder for lånets hovedstol, maksimalt 13 153 000 kroner, med tillegg av 10 
% av til enhver tid gjeldende hovedstol til dekning av eventuelle påløpte renter og 
kostnader. Det maksimale beløpet som det kausjoneres for er 14 468 000 kroner, som 
reduseres i takt med nedbetalingen på lånet. Forutsatt en rentefot på 2% utgjør dette 
renter og omkostninger på om lag 33 000 kr pr måned, eller 396 000 kr pr år. 

3. Kausjonsansvaret gjelder fra april 2022 og opphører april 2050, med tillegg av 2 år. 
 

4. Garantien skal godkjennes av statsforvalteren etter kommuneloven §14-19, og 
garantien er ikke gyldig uten slik godkjenning.  
 

5. Andøy kommune skal som sikkerhet for kausjonen ha pant i Andøy flerbrukshall AS. 
Låntaker skal sørge for etablering av slik pantesikkerhet. Låntakers manglende 
etablering av pantesikkerhet vil ikke ha betydning for gyldigheten av kausjonen ovenfor 
långiver. 
 

6. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS benytter momskompensasjon og spillemidler 
som mottas, til nedbetaling av lånet som Andøy kommune herved kausjonerer for. 
Dersom Andøy flerbrukshall AS ikke benytter momskompensasjon og spillemidler til 
nedbetaling av lånet som forutsatt vil det ikke ha betydning for gyldigheten av denne 
kausjonen ovenfor långiver. 
 

7. Det forutsettes at tidligere kommunale garantier gitt til Andøy flerbrukshall oppheves. 
Manglende sletting av slik garanti vil ikke ha betydning for gyldigheten av denne 
kausjonen ovenfor långiver. 
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8. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS gjør endring i sine vedtekter slik at Andøy 

kommune får ett medlem i styret i garantiperioden, utpekt av rådmannen. Låntagers 
manglende endring av sine vedtekter vil ikke ha betydning for gyldigheten av kausjonen 
ovenfor långiver. 

 
 
 
 

 
 
Kommunestyret 19.04.2022: 
 
Behandling: 
 

Rådmannen og teknisk sjef orienterte om saken og svarte på spørsmål. 
 
Representant fra styret for Andøy Flerbrukshall AS, Rune Rydningen, orienterte om selskapet 
og svarte på spørsmål. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 42/2022 Vedtak: 

1. Andøy kommune garanterer med selvskyldnerkausjon for lån som Andøy 
flerbrukshall AS (søker) tar opp i Den norske stats kommunalbank (KBN) til 
utbedring av taket på hallen, samt refinansiering av eksisterende lån. 

2. Kausjonen gjelder for lånets hovedstol, maksimalt 13 153 000 kroner, med 
tillegg av 10 % av til enhver tid gjeldende hovedstol til dekning av eventuelle 
påløpte renter og kostnader. Det maksimale beløpet som det kausjoneres for er 
14 468 000 kroner, som reduseres i takt med nedbetalingen på lånet. Forutsatt 
en rentefot på 2% utgjør dette renter og omkostninger på om lag 33 000 kr pr 
måned, eller 396 000 kr pr år. 

3. Kausjonsansvaret gjelder fra april 2022 og opphører april 2050, med tillegg av 2 
år. 
 

4. Garantien skal godkjennes av statsforvalteren etter kommuneloven §14-19, og 
garantien er ikke gyldig uten slik godkjenning.  
 

5. Andøy kommune skal som sikkerhet for kausjonen ha pant i Andøy flerbrukshall 
AS. Låntaker skal sørge for etablering av slik pantesikkerhet. Låntakers 
manglende etablering av pantesikkerhet vil ikke ha betydning for gyldigheten av 
kausjonen ovenfor långiver. 
 

6. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS benytter momskompensasjon og 
spillemidler som mottas, til nedbetaling av lånet som Andøy kommune herved 
kausjonerer for. Dersom Andøy flerbrukshall AS ikke benytter 
momskompensasjon og spillemidler til nedbetaling av lånet som forutsatt vil det 
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ikke ha betydning for gyldigheten av denne kausjonen ovenfor långiver. 
 

7. Det forutsettes at tidligere kommunale garantier gitt til Andøy flerbrukshall 
oppheves. Manglende sletting av slik garanti vil ikke ha betydning for 
gyldigheten av denne kausjonen ovenfor långiver. 

8. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS gjør endring i sine vedtekter slik at 
Andøy kommune får ett medlem i styret i garantiperioden, utpekt av 
rådmannen. Låntagers manglende endring av sine vedtekter vil ikke ha 
betydning for gyldigheten av kausjonen ovenfor långiver. 

 
 
 
 
43/2022: Spørsmål og interpellasjoner 
 
Spørsmål fra Matz Abrahamsen (H) om nasjonaldagen. 
Spørsmål fra Lill Pettersen (SP) angående Oklaveien, mellom Dverberg og Skogvoll. 
 
 
Kommunestyret 19.04.2022: 
 
Behandling: 
 

Matz Abrahamsen (H) stilte følgende spørsmål: 
Endelig kan vi igjen feire en normal 17. feiring.  
Hvilket ansvar og rolle har Andøy Kommune for gjennomføring av nasjonaldagen? 
 
Rådmannen svarte: 
Det er opprettet 17-mai komité for kommunesenteret. Sindre Wolf fra kulturavdelingen i 
kommunen er medlem av komiteen.  
 
Matz Abrahamsen (H) anmodet om at det forsøkes å koordinere feiringen i kommunen slik 
at arrangementer i de forskjellige bygdene ikke kolliderer, med felles annonsering. 
 
Lill Pettersen (SP) stilte følgende spørsmål: 
Oklveien, mellom Dverberg og Skogvoll, er i elendig forfatning. Dette er en kommunal vei. 
Det har blitt lagt kabel langs vegen i løpet av vinteren og nedkapp av trær/kratt er ikke pt 
ryddet bort, forståelig nok siden det har ligget under snø. Fra skytebanen på Dverberg og 
videre vestover er det utallige hull i vegen, Den har ikke hatt annet vedlikehold enn skraping 
og grusing med dårlig resultat siste år, og dette bærer vegen preg av. Grøftene langs veien 
burde også vært rensket opp da disse er fulle av vann noe som gjør at veien også kan gå i 
oppløsning. 
 
Veien er vinterstengt da den ikke blir brøytet. Denne vinteren var den åpen en stund i 
forbindelse med legging av kabelen, og ble holdt åpen av entreprenør som bisto med 
kabellegging. 
 
Det er blitt meg fortalt at veien skal være klassifisert med høyere tillatt aksellast enn andre 
veier, men dette har jeg ikke funnet dokumentasjon på.  
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Dersom fv 82 stenges ved Kjølhågen er dette også en veg som brukes som omkjøring. 
Med tanke på den aktivitet (trafikk og tung transport langs veg) som skal til i forbindelse 
med utbyggingen i Børra/Nordmela lurer jeg på om ordfører har vært i kontakt med Andøy 
Space for en opprusting av vegen? 
 
Ordføreren svarte: 
Ordføreren takker for spørsmålet. 
 
Ordføreren har tidligere vært i dialog med konsernledelsen om hvordan og hvilke 
trafikkløsninger som vil være aktuelle i og rundt veistegningsregimet ved Andøya Spaceport. 
Konklusjonen var da at det ikke var tatt endelig beslutning på hvilke trafikale og veiløsninger 
som ville bli valgt. 
 
Fra kommunens ståsted handler det om å minimere ulempene for befolkning og brukerne av 
de berørte veiene i området. 
 
Ordføreren vil ta opp og videreføre dialogen med Andøya Spaceport rundt utfordringene og 
valg av løsninger på det veistegningsregimet som besluttes for selskapets drift av Andøya 
Spaceport. 
 
Ordføreren vil be administrasjonen om å foreta befaring av veiens tilstand og legge frem for 
politisk nivå en vurdering og kostnadsoversikt for opprusting av veien. 
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Møtedato: 01.04.2022 
Møtetid: Kl. 13:00 – 14:30 
Møtested: Grupperom Andenes Idrettshall 

 

Møteleder:     Stian Jensen 

Fra adm. møtte: Greta Jacobsen - sekretær 

 
 
 

Stian Jensen 

Nestleder 
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10/22 Orientering fra ergoterapeut 

11/22 Orientering fra Trafikksikkerhetsutvalget 

12/22 Høring av nye vedtekter for SFO – se vedlegg 

13/22 Div. spørsmål til ordfører  

14/22 Eventuelt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Nestleder Stian Jensen ønsket velkommen til møtet. 

 

Sak 08/22 Godkjenning av innkalling 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 

Sak 09/22 Godkjenning av saksliste 

Sakslisten godkjennes uten merknader. 

 

Sak 10/22 Orientering fra ergoterapeut 

Ergoterapeut Hilde Høgden orienterte og svarte på spørsmål. 

Rådet ba om at plan for den enkelte bruker blir koordinert slik at bruker slipper å bytte fagpersoner. 

Ergoterapeuten svarte at det jobbes med å få tatt i bruk digitalt verktøy som vil gi god struktur/plan 
for bruker. 

 

Sak 11/22 Orientering fra trafikksikkerhetsutvalget 

Leder for trafikksikkerhetsutvalget, Odd Arne Andreassen, orienterte og svarte på spørsmål. 

Utvalget arbeider blant annet med ny trafikksikkerhetsplan. 

 

Sak 12/22 Høring nye vedtekter for SFO 

Rådet gir følgende høringsuttalelse: 

Rådet er positiv til felles vedtekter for Risøyhamn skole og Andenes skole. 

Dersom gratis SFO medfører økning av barn i SFO, må det påsees at det er nok personalressurser og 
areal slik at barn med spesielle behov blir ivaretatt.  

 

Sak 13/2022 – Div. spørsmål til ordfører 

Svar fra konstituert rådmann Sveinung Ellingsen på innsendt spørsmål angående omsorgslønn 
tas til orientering. 

 

Sak 14/2022 – Eventuelt 

Ingen saker under dette punkt. 
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«Det er dumt vi ikke kan 

kjøpe ledere for det de er verdt, 

og etterpå selge dem for det de 

tror de er verdt.» 

-Malcolm Forbes 
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Fellesrådet kjønnsfordeling

Menn Kvinner
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Menighetsrådet kjønnsfordeling

Menn Kvinner

1. Kirkelig organisering 

Menighetsrådet 
Andøy menighetsråd er det organet som skal ivareta det åndelige livet i Andøy menighet. 
Menighetsrådet hadde i 2021 følgende medlemmer: 
Leder:  Tove Haug 
 
Nestleder: Hanne Adolfsen 
Styremedl.: 1. May-Britt Johansen 
  2. Ingrid Isaksen   
 3. Arild Dahle 
 4. Anitha Bendiksen 
Varamedl.: 1. Astri Næss Jenssen (1. vara møter alltid) 
 
Fellesrådet 
Andøy kirkelige fellesråd er det administrativt styrende organet med selvstendig juridisk 
ansvar innenfor Den norske kirke. Rådet består av de som er valgt inn i Andøy menighetsråd, 
samt en politisk valgt representant fra Andøy kommune og en representant oppnevnt av 
biskopen i Sør-Hålogaland. Disse medlemmene var i 2021: 
 
For kommunen:  Beate Sellevoll 
For biskopen:  Sokneprest Erik Mørtsell 
 
Kjønnssammensetning 
De styrende organer er politisk valgt, og kjønnssammensetningen (minimum 40% - maks 
60% kjønnsfordeling) skjer på valglistene. Det er imidlertid de valgene velgerne gjør som 
bestemmer den endelige sammensetningen.  
 
Slik er kjønnsfordelingen i rådene: 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Møteaktivitet 
Andøy kirkelige fellesråd hadde 6 møter, og behandlet til sammen 47 saker. Blant sakene som 
ble behandlet finner vi: 

• Budsjett, budsjettreguleringer og regnskap for Fellesrådet 
• Smittevernveiledere under Covid-19 
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«Jeg har ikke sagt 

det før, men gjentar 

det gjerne!» 
 

Thorbjørn Jagland 

• Økning av festeavgift 
• Prosjektstilling som trosopplærer/diakon/kateket 
• Bytte av kirkedør Dverberg kirke 
• Nytt ringeanlegg til Dverberg kirke 
• Montering av lyspunkter Andenes gravplass 

 
Andøy menighetsråd gjennomførte 9 møter (2 på e-post), og behandlet 70 saker. Blant 
høydepunktene finner vi: 

• Disponering av trosopplæringsmidler 
• Sak om samisk språk og kulturuttrykk i gudstjenester 
• Bispevisitas 2021 
• Budsjett og regnskap for menighetsrådet 
• Tilsetting av prest i 50%  
• Kjøp av jordfestingskasser til kirkene 
• Menighetsmesser 
• Søknader om kollekt i våre kirker 

 
 

 
2. Den kirkelige staben 
Staben har regelmessige stabsmøter hver 14. dag, der alle ansatte er samlet. Det brukes tid på 
at hver får si litt om det den enkelte har vært igjennom siden sist og hva som ligger foran. Vi er 
en «gjennomsiktig» gruppe medarbeidere som opplever å tilhøre et arbeidsfellesskap der ikke 
noe hverken er for stort eller for lite å dele. Utfordringer og «nedturer» skal ikke ligge lenge 
urørt. Også det å snakke om de positive tingene er svært viktig. 
 
Fellesrådet har i 2021 hatt følgende stillingshjemler: 
 
Stillingsbetegnelse:  Størrelse:  Utøvende timetall per uke: 

1. Organist   20 %     5,7 timer 
2. Organist   66 %   18,7 timer 
3. Kirketjener   60 %   21,3 timer 
4. Kirketjener   30 %  10,6 timer 
5. Menighetssekretær 80 %   30,0 timer 
6. Kirkeverge   80 %   30,0 timer 

Organistene har mindre utøvende timetall enn de andre yrkesgruppene, da de har 20% egenøving i stillingen som 
trekkes fra.  

 
Kjønnslikestilling 
Det er ikke iverksatt spesielle tiltak for å jevne ut 
kjønnssammensetningen i staben, da det aldri har vært 
ansett som noe problem. Tradisjonelt har nok kirken lik 
sammensetning kjønnsmessig som i omsorgsyrker 
generelt, der kvinner har en overvekt av stillingene.  
 
Menigheten har ingen segregerte tilbud, vi er åpen for alle. 
Staben gjør sitt for at menigheten skal ha det bra, og at 
våre tjenester skal ha prima kvalitet. Alle har lagt ned en 
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stor innsats for å få alle arrangement til å gå knirkefritt, på tross av mange restriksjoner og 
stort fokus på smittevern.  
På tross av regn og surt vær ble det for eksempel i juni gjennomført en vielse ved Andenes fyr, 
med medbragt synth og regnklær. Heldigvis var det satt opp et partytelt, som kunne verne om 
elektronikken, brudepar og sokneprest – så vielsen ble gjennomført. Litt verre var det for de 
som stod rundt fyret og utenfor partyteltet, men det var 
likevel en flott opplevelse!  
 
Flere tilsatte 
Kirkevergen og fellesrådet har i flere år pekt på et behov for 
flere tilsatte. Dersom vi ser på sammenlignbare kommuner 
er vi i Andøy sterkt underbemannet, og klarer ikke gjøre alle 
de oppgaver som vi burde gjort. Spesielt går dette ut over 
barne- og ungdomsarbeidet, der vi så veldig gjerne skulle gjort mer. Andøy kommune og Sør-
Hålogaland bispedømme har omsider hørt vår bønn, og forbarmet seg over oss i Andøy. 
Derfor var det mot jul i 2021 klart at vi endelig ville få ekstra midler til en 
trosopplæringsmedarbeider! Denne stillingen vil bli besatt i 2022.  
 
Prestetjenesten 
Erik Mørtsell er vår sokneprest i Andøy. Vi har også prostiprest Barbara Lahnor, med rundt 
50% av sin arbeidstid i Andøy. Det ser ut til at disse stillingene vil være stabile noen år 
fremover. 

 
Sykemeldinger og fravær 
Sykefraværet blant de ansatte har vært 4,5% i 2021. Til 
sammenligning ligger landsgjennomsnittet på sykefravær på 6,58 %. 
På grunn av covid-19 var det forventet at fraværet kunne bli stort i 
2021. Dette slo heldigvis ikke til, ingen av våre ansatte ble smittet. 
 
 
 

Fravær tabell:            Fravær graf: 
 

 
 
For statistikk om medlemstall, gudstjenester, gravferder, konfirmasjon og dåp henvises til prostens 
årsrapport. Det henvises også til” Plan for kirkelig virksomhet i Andøy”, som ivaretar fellesrådets og 
menighetsrådets fremtidige visjoner for et godt kirkeliv i Andøy.  

 

«Hvis dere kan le sammen, 

kan dere jobbe sammen.» 

Robert Orben 
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3. Arrangementer i kirken 
  
I menigheten har vi mange faste arrangementer, som er en del av vår faste drift foruten 
gudstjenester, vielser og gravferder. Vi er aktive, og holder vårt engasjement for 
trosopplæring i Andøy kommune høyt. 
 
Følgende faste aktiviteter har vært i fast drift i 2021, foruten noen måneder med nedstenging: 

• BabySang   
• Speideren 

 
Av andre aktiviteter i trosopplæringsplanene som har vært gjennomført, kan nevnes: 

• Vesterålsnatta for konfirmanter i Øksneshallen på Myre 
• Vesterålen barnefestival i Bø i Vesterålen 
• Utdeling av 4- og 6-årsbok på en søndag, men dette året uten samling i forkant på 

lørdagen – på grunn av de strenge restriksjonene i tidsrommet rundt arrangementene 
 
Følgende aktiviteter har ikke vært gjennomført i 2021 grunnet pandemien: 

• «Tårnagenter» i Andenes og Dverberg kirker, med samling før gudstjeneste 
• «På flukt», en nattevandring fra Bleik til Andenes – med konfirmantene fra egne sokn, 

samt fra Bø/Malnes menighet 

 
4. Prosjekter i menigheten 
 

Gospelkoret Gelos ble dessverre nedlagt i 2021. Koret har vært en aktiv pådriver for det 
kirkelige livet i Andøy, og har opptrådt for både unge og gamle i rundt 25 år. Vi takker koret 
for hva det har betydd for alle i Andøy! 
 
Speidernes årsrapport 
Speiderne bruker vanligvis å utarbeide en egen årsrapport, men 
i 2021 var aktiviteten ikke så stor. Vel halvparten av samlingene 
ble gjennomført. De har ikke mistet noen medlemmer, men 
aktiviteter har ligget brakk. Den eneste fellesturen som var gjort 
i 2021 var en kanotur sammen med speiderne i Bøstad i august. 
Det var totalt 16 stk. med på turen! 
Speiderne har entusiastiske ledere og barn, og håper at 
speideråret 2022 vil bli bedre med langt flere aktiviteter. 

 
Bispevisitas i Andøy 
I midten av mai kom vår biskop Ann-Helen Jusnes på offisiell 
bispevisitas. I forkant av en bispevisitas er det mye som må tilrettelegges: 

• Kirkeverge og menighetsrådsleder må skrive en visitasinnberetning til biskopen om 
forholdene i menigheten 

• Prost skal gjennomføre en kontorvisitas, slik at det kan bekreftes av kirkekontoret har 
alt på stell angående 

o kontorlokaler og arbeidsmiljø 
o teknisk utstyr og IT-sikkerhet 
o orden i arkiv, kopibok og postjournal 
o korrekt utfylte dagsregister i kirkene 
o klare og tydelige arbeidsavklaringer, med tanke på rutiner og forventninger 
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Prosten hadde det klare inntrykket alle ovenstående punkter fungerer svært godt. 
• Program og tidsplan for besøket må utarbeides og 

godkjennes, og avtale med bedrifter og Andøy 
kommune gjøres 

 
Grunnet pandemien var det lagt stor vekt på 
smittehåndtering under visitasen, og munnbind og håndsprit 
var en fast gjest hele uken. Likevel var det en stor opplevelse 
å ha biskopen på visitt, og få vist frem hva vi i Andøy holder 
på med. Programmet var ganske stramt, og mye foregikk. Her 
kan nevnes: 

• Møte med menighetsråd og fellesråd 
• Morgensang i Andenes kirke 
• Møte med staben 
• Møte med representanter fra Baptistkirken i Andøy, og 

et møte med de frivillige ildsjelene i Bleik 
Sanitetsforening og «Badet»s ildsjeler 

• Bedriftsbesøk på LNS, Andøya flystasjon og Andøya 
Space 

• Andakter på ABBS, Dahletun og Andenes Helsesenter 
• Møte og middag med Andøy kommune 
• Kveldskonsert med HolyBoys (Gunnar Wik og Jan 

Harald Andersen), samt Tone Skagen og Jens Egil Lian 
• Kveldsgudstjeneste i Dverberg kirke 

 
Og heldige var de konfirmanter som fikk besøk av biskopen på sin konfirmasjonsgudstjeneste 
i både Andenes og Bjørnskinn kirke! 
Visitasen ble avsluttet med visitasgudstjeneste med dåp i Andenes kirke, og påfølgende 
kirkekaffe med visitasforedrag. Vi takker biskopen for at hun tok turen hit til oss! 

Konfirmanter 
Det ble avlyst flere planlagte samlinger for konfirmantene, og det vanlige opplegget vårt blir 
dermed noe amputert. Det er derfor også i år gjennomført digital trosopplæring med 
Sjømannskirkens opplegg «Nettkonfirmant», men med varierende suksess. Noen 
konfirmanter har utfordringer med dette opplegget, enten på grunn av lese- og skrivevansker, 
men også på grunn av det manglende sosiale opplegget. Vi var derfor veldig glade da vi fikk til 
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en lenge planlagt tur med konfirmantene i juni, som hadde mange elementer for team-
building: 

• Frokostsamling med inndeling i 
grupper 

• Rebusløype 
• Førstehjelpskurs, surring av båre 

(Norsk Folkehjelp) 
• Demonstrasjon av kanovelt, samt 

kanopadling sammen med Speiderne 
• Tur ut til Bleiksøya, fugletitting 
• Båling og pølsegrilling ved 

Bleiksvannet (Vassosen) 
Det var en svært vellykket tur, som vi har fått 
mange fine tilbakemeldinger på. Det var en 
flott sommerdag, der sola skinte – og masse 
ungdommer inntok Bleik. Dette er nå lagt inn 
som et fast opplegg for konfirmantene, uansett 
om vi er i pandemi eller ikke! 
Årets konfirmasjonsgudstjenester var planlagt 
i mai, men måtte splittes opp grunnet 
pandemien. Det ble derfor 4 konfirmasjoner i mai, og 4 konfirmasjoner 
i september. Foreldre var svært glade for at vi kunne gjøre det slik, og 
at de dermed kunne ha langt flere familiemedlemmer med på denne 
begivenheten. Vi håper likevel at vi går mot mer normale tider, da det 
er svært ressurskrevende å flytte planlagte arrangement med så 
mange involverte. 
Vi har aktiv tilrettelegging for funksjonshemmede, og konfirmanter 
med spesielle utfordringer får, i samarbeid med foreldre/foresatte, 
tilrettelagt konfirmasjonstiden slik at de kan være med på alle 
aktiviteter. 
 
Julemesser 
Julemesser bidrar til en stor del av menighetsrådets inntekter, og sørger for at forskjellige 
tiltak i kirkene våre blir finansiert. I 2021 ble det avholdt julemesser på Andenes og Dverberg. 
På Andenes er det Kirkeringen som har disse årlige messene, og de har på tross av pandemien 
greid å avholde disse – og da har det vært loddsalg på Facebook som har bidratt sterkt til 
resultatet. De eldre damene i Kirkeringen benytter digitale medier med stort hell! Kirkeringen 
avholdt sin menighetsmesse på Folkets Hus Andenes, da restriksjoner på avstand gjorde det 
nødvendig. 
På Dverberg greide man også å avholde en fysisk messe på samfunnshuset. Her har 
menighetsrådsleder Tove koordinert frivillige til stor innsats på Dverberg, og sørget for at 
rundt kr. 40.000,- ble innsamlet til Dverberg menighetshus! 
 
TSF 
Tverrkirkelig SamarbeidsForum har fungert svært godt nå i mange år. Vårt samarbeid med 
Baptistkirken i Andøy er unikt i Vesteråls-sammenheng, og bredden på arbeidet er unikt i 
Norges-sammenheng. Det vi får til er verdifullt! Men også TSF måtte avlyse mange 
arrangementer i løpet av året. 
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Det eneste arrangementet som gikk som 
normalt var den tverrkirkelige 
utegudstjenesten i Bukkekirka i juli/august. 
Aktivitetene som måtte avlyses var 

• Juletrefest på Bleik Samfunnshus i 
januar 

• Møljefesten på Nordmela i januar 
• Bibeldagen på Bleik i februar 
• Syng Med Håp, langfredag i Åse kirke 
• Under Åpen Himmel i kulturuka 

(april/mai) med Egil Svartdahl 
• «Høstgull» med Gelos første søndag i 

oktober, Andenes baptistkirke 
Mye viktig arbeid utføres av TSF, og avhenger av at alle menigheter og staben kan bidra til 
arbeidet. Jan Harald Andersen har sittet som leder av samarbeidsforumet i mange år, en 
løsning som alle de samarbeidende menighetene synes fungerer godt. 
 
«Julegaven som varmer» 
Prosjektet ble opprinnelig startet i 2018, og var også i 2021 et av de store høydepunktene. I 
tillegg til en julegave bestående av mat, får barnefamiliene et Andøykort per barn fra Røde 
Kors til å kjøpe noe ekstra til jul.  
Midlene til dette blir i hovedsak samlet inn på «Vi synger jula inn», som avvikles på Andenes, 
Bleik og Dverberg. I tillegg oppfordrer vi på våre Facebooksider å gi et bidrag til aksjonen. I 
2021 var ennå pandemien sterkt gjeldende på våre arrangement, noe som gjorde at eneste «Vi 
synger jula inn»-arrangement som ble avviklet var siste søndag i november på Dverberg. De 
andre ble dessverre avlyst. 
Dette gjorde at vi i menigheten gikk ekstra ut på våre Facebooksider, samt at kirkevergen 
skrev innlegg til Andøyposten, for å prøve å få penger på den måten. Det gikk over all 
forventning! Lag og foreninger, samt mange privatpersoner vippset til aksjonen, og vi fikk inn 
mer enn noen gang. Det kom faktisk inn penger også ETTER 
at aksjonen var over, slik at det til neste års aksjon allerede 
er en del midler! 
Under tidligere aksjoner har personell fra NAV Andøy, 
soknepresten i Andøy samt prostipresten vært dem som 
delte ut julegaven. Aksjonen er nå blitt så stor at hele 
kirkekontoret er dypt involvert, også i selve utdelingen av 
matvarene. Sokneprest Erik, prostiprest Barbara, 
menighetssekretær Gro-Heidi og kirkeverge Jan Harald 
brukte en hel dag i siste uke før jul på dette. 
En spesiell takk til våre samarbeidspartnere NAV Andøy og 
REMA1000, som legger mye arbeid ned i dette prosjektet. 
 
Gudstjenester rundt jul 
Andøy menighet har normalt 5 skolegudstjenester før jul, men i 2021 var det bare en 
skolegudstjeneste som ble avholdt. Som kjent fikk vi langt strengere tiltak i begynnelsen av 
desember, og det gjorde at alle aktiviteter fikk en bråstopp. De «vanlige» gudstjenestene 
kunne gjennomføres med antallsbegrensninger, men stort sett alt annet av normal 
juleaktivitet ble satt på vent. Eneste aktivitet i kirkelig regi var en kirkevandring på julaften i 
Andenes kirke, samt en høytidsgudstjeneste 2. juledag samme plass – men med store 

«Økonomi handler ikke 

om å være sparsom med 

penger, men om å bruke 

dem klokt.» 

 

Thomas Henry Huxley  



 
 

9 

begrensninger i antall. Vi er likevel glade for at vi fikk markert høytiden med NOE, og ikke la 
alt brakk som i 2020. 
 

Frivillige ressurser i menighetene 
Vi ønsker også i denne årsmeldingen å sette 
fokus på de frivillige kreftene som jobber i 
menighetene. De er av uvurderlig verdi for oss! 
Mange av våre aktiviteter kunne ikke vært 
gjennomført uten disse. Et forsiktig anslag 
beregnet i 2018 viser at rundt 2.000 timer 
frivillig arbeid blir utført på «dugnad», altså uten 
betaling. Dette er fantastisk! 
På høsten i 2021 ble Andøy menighet tildelt 
20.000,- kroner fra Den Norske Kirke sentralt, 
som skulle brukes til tiltak for de frivillige, og 

som også kunne brukes til å kompensere for tapte inntekter i forbindelse med pandemien. 
Andøy menighet ønsker å gjøre noe spesielt for de frivillige i menigheten, og arrangerte en 
Frivillighetsfest på Forsamlingshuset lørdag 6. november. Over 20 frivillige meldte seg på, og 
ble servert en bedre treretters middag – alt tilberedt av Bård Jacobsen og Anitha Bendiksen. 
Her ble de gjort stas på, og takket for den frivillige innsatsen som er gjort over mange år. 
Tusen takk for at menighetsrådet gjorde dette mulig, og til Bård og Anitha som gjorde dette til 
en festkveld! 
 

5.  Prosjekter i Fellesrådet 
 
Dverberg menighetshus 
I 2021 ble det gjort mye vedlikehold med 
det stolte menighetshuset på Dverberg. 
Vær og vind hadde ført til råte på vinduer 
og vegger, og det ble derfor tatt et 
skippertak med dette. 4 vinduer, en ytterdør og kledningen til 2 
vegger ble byttet. Dverberg Vel bidro med kr. 100.000,- i prosjektet, 
mens fondsmidlene til det gamle Dverberg Menighetsråd samt 
innsamlede midler på julemessen 2021 finansierte det resterende. 
Tusen takk for støtten! 
 
Andenes gravplass, lyspunkter 
I Andøy har det lenge bare vært Andenes og Fornes gravplass som har hatt strøm. I 2020 fikk 
Dverberg gravplass lagt inn strøm, og det ble da samtidig satt opp lyspunkter på gravplassen. 
Det brukes elektrisitet hovedsaklig når graver skal tines om vinteren, men også til belysning. 
Dette er et viktig tiltak for trivsel på gravplassene, og har vært spesielt etterlyst på Andenes 
som er den største i vår kommune. I 2021 kom endelig belysning på plass, etter at Andøy 
kommune stilte opp med gravemaskin, Andenes Vel stilte med arbeidskraft, og Andøy 
Utmarksfellesskap finansierte hele prosjektet. Lyspunktene er av LED, og har fotocellestyring 
slik at unødvendig strømbruk unngås. Et viktig trivselsprosjekt kom altså i havn dette året, 
som hele befolkningen vil ha glede av! 
 
Bleik gravplass, utvidelse 
Det begynner å bli lite gravplasser på Bleik. Kirkevergen har derfor hatt et større prosjekt 
gående hele året, for å jobbe frem en plan med dette. Etter at planen var godkjent av nasjonal 
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gravplassrådgiver, ble den innsendt til Andøy kommune for videre arbeid. Prosjektet skal nå 
ut på høring, og arealplan må opp til politisk behandling. Når dette etter hvert blir unnagjort, 
skal prosjektet ut på anbud. Endelig realisering håper kirkevergen blir senest 2023. 
 
Dverberg kirke, ny kirkedør 
På hardeste vinteren har det vært små snøfonner i gangen i Dverberg kirke, og når 
høststormene har herjet har det fosset inn vann gjennom ytterdøren i Dverberg kirke. Når 
prosjektet med taket på Andenes kirke var ferdig i 2020, ble det klart at det var noen midler 
igjen her – og disse fikk Fellesrådet godkjent av Andøy kommune til å kunne bruke på ny 
kirkedør. Med godkjenning fra statsforvalteren i Vestfold og Riksantikvaren kunne derfor 
dette prosjektet realiseres høsten 2021. De gamle håndtakene ble krevet flyttet fra gammel til 
ny dør, og den nye døren måtte også ha samme utseende som den gamle. Døren ble så 
spesialbygget i sør-Norge, og satt opp av lokal entreprenør. Rett før jul var ny kirkedør på 
plass!  
 

Gjerde Åknes gravplass 
Torsdag 3. juni var det dugnad på Åknes 
gravplass. Det var nødvendig for å tette hull i 
gjerdet, og en generell dårlig tilstand på gjerdet 
mot nord, sør og øst. Det var levert lapper i alle 
postkassene på Åknes, samt annonsert på 
Facebook for å gjøre folk oppmerksomme på 
dugnaden. Men i og med at den foregikk på en 
vanlig hverdag, regnet vi ikke med det helt store 
oppmøtet. Dagen kunne bli lang. Men 
kirkevergen fikk, sammen med Svein Haug, 
Glenn Peter Knædal og Kjell Arne Haugnes byttet 
ut hele gjerdestrekket på de tre sidene som var 

ødelagte. Tusen takk for en flott arbeidsinnsats! 

 
6.  Regnskap og budsjett 2021 
 
Tilbudet Fellesrådet har gitt til befolkningen har godt rykte på seg, og forvaltningen av 
gravplassene gjøres til beste for hele kommunens befolkning. Et så enkelt tiltak som 
søppelkasser på de fleste gravplassene, har gjort at vi har ryddige og fine gravplasser 
pårørende kan besøke. Det kan også være årsaken til at folk stiller opp på dugnader og tiltak 
på gravplassene. Blir midlene til innkjøp av materialer, maling og renovasjon borte, vil også 
dugnadsånden forsvinne. Man kan gjerne stille gratis opp, men må man kjøpe inn materiellet 
selv også, er det nok ikke mange som blir med på dugnaden… Det er mange budsjettkroner vi i 
kommunen har spart grunnet denne dugnadsånden, og det er viktig at vi opprettholder denne 
i fremtiden. 
 
Ytelser til kirkevergen 
Kirkevergen har mottatt totalt kr. 714.622,- i lønn og ytelser for inntektsåret 2021. Dette er: 

• Fast lønn kirkeverge 80% og organist 20% 
• Lør-/søndagstillegg for organistdelen av stillingen 
• Helligdagsgodtgjørelse for organistdelen av stillingen, der det har vært behov for flere 

organister på helligdager når det har vært samtidige gudstjenester 
• Fast årlig kompensasjon for bruk av egen bil 
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Møtegodtgjørelser 
Alle utvalgsmøter i den kirkelige sektoren har møtegodtgjørelse, samt dekning av 
kjøreutgifter. Dette ansees som nødvendig, slik at man sikrer at de frivillige og valgte 
medlemmene får dekket sine utgifter – og får en symbolsk sum for den innsatsen de gjør. I 
året 2021 var møtegodtgjørelsen på kr. 300,- per møte. I tillegg får leder av Fellesråd og 
menighetsråd en årlig fast godtgjørelse, grunnet merbelastningen denne har. 
 
Samlet dekning av møtegodtgjørelse i 2021 var kr. 35.000,-. De kirkelige organene som fikk 
godtgjørelse i 2021 var: 

1. Andøy kirkelige fellesråd  6 møter 
2. Andøy menighetsråd  7 møter 
3. Administrasjonsutvalget  4 møter 
4. Arbeidsgruppe bispevisitas  2 møter 
5. Liturgiutvalget   2 møter 

Kirkeverge og ansatte får ingen særskilt godtgjøring for 
deltakelse på møter. 
 
Regnskap 2021 
Inntektene til kirken i Andøy består i hovedsak av det 
kommunale tilskuddet. Samlet overføring fra Andøy kommune er kr. 2.514.000,-, og av disse 
er kr. 150.000,- øremerket til diverse investeringer. I tillegg kommer festeavgifter på rundt kr. 
300.000,-.  
Tjenesteytingsavtalen med Andøy kommune har fastsatt verdi på kr. 750.000,- (2017), og 
dekker enkelte merkantile funksjoner, graving av graver og sommerklipping på gravplasser 
og kirker. 
 
Regnskapet for 2021 viser et overforbruk på nesten kr. 200.000,- i forhold til budsjett. Her er det 
tre stikkord som er årsaken: 

1. Lønnsoppgjøret kom ikke før desember, med etterbetaling for halve 2021. 
2. Høyere utgifter på strøm 
3. Pensjonsutgifter 

 
Fellesrådet har ikke fått kompensert for økte pensjons- og lønnsutgifter på 7 år, og har i tillegg 
hatt et nedtrekk i rammen på kr. 300.000,- i løpet av de to siste årene. Utviklingen har vært 
advart mot i alle årsrapporter og egne brev til kommunestyret, men ingenting har skjedd. 
 
Kirkevergen søker en tettere kontakt med administrasjonen i Andøy kommune, men har ikke 
blitt invitert inn på budsjettmøter før det er for sent å snu skuta – og det er en situasjon som 
ikke er holdbar. Dersom ikke rammen vår økes, vil det bli dramatiske kutt for menighetene i 
Andøy.  Det foreslås at leder for Fellesrådet og kirkeverge har et eget møte med ordfører og 
rådmann på den økonomiske situasjonen vår. 
 
Underskuddet i 2021 foreslås dekket av fond Kirkeformål, som opprinnelig var tenkt brukt til 
oppgradering av varme- og ringeanleggene i kirkene. 
 
 
 
 
Årsmeldingen for Kirkelig Fellesråd i Andøy 
godkjent i møte 10. mars 2022.  

«Du kan late som om du 

er seriøs, men du kan 

ikke late som om du er 

morsom.» 

Sacha Guitry 
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1. ADMINISTRASJON, STYRET OG VALGKOMITE 

Pr 2021 er det 2 ansatte, en daglig leder og en kontormedarbeider, begge i 50% stilling. Daglig leder ble 

ansatt 1.april 2021, kontormedarbeider ble ansatt 13.august 2018.  

 

Daglig leder har følgende ansvar: personalansvar, iverksette vedtak som er fattet, representere forslag og 

løsninger knyttet til tiltak ovenfor styret, budsjettansvar, være styrets sekretær, foreslå og iverksette 

rutiner og prosedyrer for HMS, koordinering drift BUA Andøy, internkontroll og korrigere ev avvik, 

innkjøpsansvarlig, oppfølging av eksterne og interne samarbeidspartnere kommunalt og regionalt, HMS-

ansvarlig, prosjektansvarlig og derav søker av diverse tilskuddordninger og rapportering. 

 

Kontormedarbeider har følgende ansvar: ansvar for BUA Andenes mtp behovet, utstyr, registering, utlån 

og innlevering, forfallende kontorarbeid, koordinering av turgruppe og håndarbeidskafè, bidra med tiltak 

og arrangement, holde oversikt over frivillige og ansvar for småjobbesentralen. 

 

Styret: 

Styreleder: Torfinn Bø  - På valg 

Nestleder: Ivar Skogstad  - Ett år igjen 

Medlem: Bodil Norheim  - På valg 

Medlem: Jorunn Nilsen  - Ett år igjen 

Varamedlem: Eva-Tove Sørensen - På valg 

Varamedlem: Åse Johansen  - På valg 

Revisor: Aud Sellevold  - På valg 

Halvard Rønneberg   -  Kommunerepresentant 

Yngve Laukslett   - Kommunerepresentant vara 

 

 

Styret har avholdt 5 møter og behandlet 46 saker.  
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Valgkomite: 

Karoline Spjelkavik   - På valg 

May-Britt Johansen   - På valg 

Airen Opdal    - På valg 

 

2. MEDLEMMER 

 

Vi har pr 31.12.2021 følgende medlemstall: 

Årlige private betalende medlemmer: 41 stk. 

Livslange private medlemskap: 32 stk. 

Livslange bedriftsmedlemskap: 9 stk. 

Totalt: 82 medlemmer 

 

Pr. 31.12.2021, har vi registret 39 registrerte frivillige i aldersgruppen 25 til 75 år som yter en uvurderlig 

innsats for lokalsamfunnet. Vi har i tillegg mange uregistrerte frivillige som gjør den samme uvurderlige 

innsatsen, men som ikke ønsker å stå formelt registrert i vårt medlemssystem INVI.  

 

 

3. AKTIVITETETER 

 

Andøy Frivilligsentral har varierte aktiviteter for alle aldersgrupper som gjennomføres i egen regi, i 

samarbeid med Andøy kommune, eksterne bedrifter/organisasjoner eller etter direkte initiativ fra 

frivillige selv. 

Sterk og stødig har dessverre ikke vært mulig å gjennomføre grunnet manglende ressurser i Andøy 

kommune, og tiltak som kostholdsforedrag, temamøter, svømming og datakurs for eldre har det vært satt 

på vent grunnet pandemien.  
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Men selv om pandemi og medfølgende nasjonale og/eller lokale restriksjoner har vært en utfordring også 

i 2021, som i tillegg i perioder har satt en stopper for tiltak og bidratt til redusert drift, har vi tilstrebet å 

finne en løsning og vi sier oss meget fornøyd med de tiltak og antall timer som er gjennomført på tross av 

dette. 

Når det gjelder samarbeid mellom Andøy kommune ved vaksinekoordinator og de frivillige i Andøy 

Frivilligsentral er det lagt ned en formidabel innsats, en god dialog og et godt samarbeid fra begge sider 

for å få plass rutiner og kontinuitet rundt det praktiske for å få gjennomført vaksineringen på en god og 

smittevennlig måte. Etter hvert tok Norsk Folkehjelp og Norske kvinners Sanitetsforenings over 

stafettpinne og videreførte samarbeidet med Andøy kommune.   
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Under følger en oversikt over gjennomførte tiltak 2021 inkludert frivillige, mottakere og trivselstimer: 

 

HVA: ANTALL 

FRIVILLIGE: 

ANTALL 

TIMER: 

ANTALL 

TREFF: 

ANTALL 

MOTTAKERE: 

TRIVSELS 

TIMER: 

DIV: 

Middagstreff: 16 82 6 211 8630  

Korona- 

Vaksinering: 

34 331 24 4677 2338 0,5 t 

pr 

innb. 

Dugnader: 14 172 7 4663 4663 1 t pr 

innb. 

Besøkstjeneste: 2 53 27 3 53  

Omsorgsbolig: 3 35 13 23 311  

Ledsager- 

Tjeneste: 

3 75 8 4 144  

Telefonvenn: 1 6 6 1 6  

Håndarbeids-

kafe: 

11 97 27 150 2977  

Aktiv time: 3 30 9 7 210  

Sosial utetreff: 3 6 1 13 78  

Turgruppe 

Andenes: 

14 122 30 214 13064  

Turgruppe 

Dverberg: 

16 72 25 67 2064  

TOTALT: 120 1051 183 10 033 34 538  
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I tillegg til alle nevnte tiltak, har også Andøy Frivilligsentral et koordinerende ansvar for drift, 

markedsføring, vedlikehold og utlån av utlånsordningen BUA Andøy.  

 

BUA er en nasjonal ideell organisasjon som skal gjøre det enklere for barn og unge å prøve flere og mer 

varierte aktiviteter, uten å øke forbruket. Helt siden tidlig på 90-tallet har det eksistert utstyrssentraler i 

kommunene, hvor sports- og friluftsutstyr lånes ut gratis. Ordningen har vært lite kjent og lite brukt, og 

det fantes heller ingen ordning for drift av utlån eller organisering av utstyrssentralene. I 2014 ble BUA 

stiftet av sosiale entreprenører, som så et behov for å gjøre noe med utstyrssentralene og måten de 

fungerte på. I 2018 var prosjektene ferdig. I dag er BUA fellesorganisasjon for 170 utlånsordninger. 

 

BUA Andøy er en meget populær utlånsordning for mennesker i alle aldre, lokalt bosatte, feriegjester, 

Andenes skole, ferieklubber og lignende. Sommeren 2021 ble det gitt utstyr til ferieklubben som 

arrangeres i regi av Andøy kommune. Vi opplevde også stor pågang i høst med utlån av sesongbasert 

utstyr. Etterspørselen var så stor i perioder at vi enkelte uker hadde venteliste.  

 

Oversikt over utlån BUA Andøy: 

Unike brukere 2021: Unike lån 2021: Unikt utstyr 2021: 

90 låntakere 291  588  

 

 

4. DRIFT  

 

Activ Regnskap fører regnskap for Andøy Frivilligsentral.  

 

AFVS mottar årlig pr 2021 kr. 440 000,- i øremerket statstilskudd.  

I tillegg mottar vi pr 2021 kr. 130 000,- i driftstilskudd fra Andøy kommune. (Et sentralt mål er å ha 

minst 40% lokal finansiering i tillegg til statstilskuddet) 



 

 

A: Andøy Frivilligsentral, Rabben, 

8483 Andenes 

Pb 74  

T: +47 971 14 212 

Mail: post@andoy.frivilligsentral.no 

Org.Nr.: 913 32 0794 

Totalt har vi da kr. 570 000,- disponibelt i drifts- og lønnsmidler. 

 

Utover dette er vi helt avhengig av andre tilskuddsmidler for å dekke opp resten av drifts- og 

lønnsutgifter, for å kunne holde åpen og ivareta driften tilknyttet BUA Andøy, innkjøp av materiell og 

utstyr, gjennomføring av tiltak, aktiviteter og arrangementer etc i regi av AFVS.  

Tilskudd vi har mottatt og søkt på kommer i stor grad fra Statsforvalteren, BUA-ordninger, 

Gjensidigstiftelsen, Sparebankstiftelsen, Nordenfjelske, Bufdir etc. Alle mottatte tilskuddsmidler er 

rapporteringspliktig opp mot godkjent søknad. 

 

INVI er en nasjonal nettløsning for alle frivilligsentraler hvor man fører tiltak, antall timer og registrerer 

frivillige som skal bidra til å gjøre tiltakene mer oversiktlig og informasjonen mer tilgjengelig. Denne 

løsningen fungere ikke optimalt enda, men det jobbes kontinuerlig for å få dette på plass. 

 

BUA Admin er et nettbasert utlånssystem hvor man organiserer alle reservasjoner, registrerer låntakere, 

og registrerer alt av utstyr slik at man til enhver tid har oversikt over hva som er på utlån, tilgjengelig, 

reservert, ødelagt etc. BUA Andøy er også tilknyttet BUA Verktøykassen og BUA Statistikk som man 

bruker i sitt daglige virke for å koordinere driften og utlånssystemet. 

 

5. NETTVERK 

 

Andøy Frivilligsentral er tilknyttet nettverk for frivilligsentraler i Vesterålen og Lødingen. Dette 

nettverker tilstreber å møtes 3-4 ganger i året med tema som skal bidra til å styrke den lokalen 

kompetansen i hver frivilligsentral, men også for å holde en kontinuitet i dialogen og opprettholde 

samarbeidet på tvers av kommunegrensene. Grunnet pandemi og andre årsaker har det i 2021 vært 

gjennomført 1 fysisk møte, men det har vært god dialog på e-post, telefon og sosiale medier.  

Dette nettverket ble etablert i 2015.  
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I tillegg til dette er Andøy Frivilligsentral, på bakgrunn av samarbeidsavtalen med Andøy kommune, 

ansvarlig for å gjennomføre årlige samarbeidsmøte med aktuelle enheter innad i organisasjonen Andøy 

kommune. Det har i 2021 ikke vært innkalt til et formelt samarbeidsmøte, men daglig leder har hatt en 

sporadisk dialog med Integreringstjenesten, pleie og omsorg og kommunal fysioterapi, og det har vært en 

dialog og et samarbeid med Risøyhamn Vel, Norske kvinners Sanitetsforening, prosjekt Andøy 20+ 

(Samskap) og Kultur og publikumssenteret.  

 

6. OPPSUMMERING 

 

Andøy Frivilligsentral er en mangfoldig møteplass bygget på frivillighetens premisser og lokale ønsker, 

ivaretatt av ansatte i samhandling med frivillige, lag & foreninger, næring og kommune. Målet er at vi 

sammen skal vi skape gode og inkluderende lokalsamfunn. Andøy Frivilligsentral er en ideell 

organisasjon og vi er derfor registrert i Frivilligregisteret. Denne registreringen er en forutsetning for 

ulike tilskudd og legater. Andøy Frivilligsentral bidrar til å dekke behov for mennesker i aldersgrupper, 

uansett livssituasjoner, dette som et supplement til de kommunale tjenester og pliktoppgaver.   

Andøy Frivilligsentral skal, etter nasjonale retningslinjer, koordinere og legge til rette for at frivillige 

internt i organisasjon skal kunne tilby en tjeneste etter frivillighetens premisser for samfunnets og/eller 

individets behov. Vi skal i tillegg samarbeide med næringslivet, interne og eksterne aktører og andre 

organisasjoner. 

 

Året 2021 har, som året 2020, vært et år preget av usikkerhet. Samfunnet har åpnet litt opp, for så å 

stenge igjen. Men vi har så langt det har vært mulig tilstrebet å finne løsninger som har bidratt til et 

aktivitetsnivå som ligger langt over det man kan forvente i et «normalt» år. Nå håper vi å se fremover 

med samme engasjement uten å tenke konsekvenser over det å sitte «side om side». Både ansatte, styret 

og mottakere er overveldet av beundring over innsatsen de frivillige har lagt ned i 2021. 









 

 

ANDØY KOMMUNE 

 

 
 

Nye vedtekter og priser for SFO-tilbudet i Andøy 
 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Sveinung Ellingsen 20/429 
 

SAKSGANG 
Utvalg Møtedato  Saknr 
Formannskapet   
Kommunestyret   
 
 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Vedlagte vedtekter og prislister vedtas, og får virkning fra 01.08.2022. 
 
 
 
  



Bakgrunn for saken: 
Andøy kommunestyre vedtok endringer i vedtekter og prissystem i sak 82/2020 i 
kommunestyremøte 15.06.2020. 
 
Vedtekter for SFO er å regne som en forskrift, og skal følge forvaltningslovens bestemmelser 
om saksbehandling av forskrifter. 
 
Basert på innspill skolene har fått til vedtekter og prissystemet er det behov for å gjøre 
endringer. Dette for å tilpasse SFOene til det faktiske behovet, og for å gjøre de mer 
attraktive for befolkningen. Det er et ønske å ha flest mulig barn i skolefritidsordningene i 
Andøy. 
 
Siden vedtekter for SFO er å regne som en forskrift, kreves det i henhold til 
Forvaltningsloven at interesseorganisasjoner og andre interessenter blir gitt muligheten for 
åkomme med innspill.  
 
Formannskapet vedtok derfor 14.03.2022 i sak 32/2022 å legge forslaget til nye vedtekter ut 
på høring med høringsfrist 6.april. 
 
Det legges nå opp til en endelig beslutning i saken. 
 
Faktiske opplysninger: 
Det har kommet ti innspill i den åpne høringen, pluss innspill fra Samarbeidsutvalget ved 
Andenes skole og råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne. Innspill fra enkeltpersoner 
er anonymisert. 
 

Innspill Kommentar 
Bør det presiseres at søskenmoderasjon først er 
gjeldende der man betaler for 2? Man får vel ikke 
reduksjon på barn nr. 2, hvis barn nr. en har gratis 
SFO? 

Er presisert i forslaget. 
 

Burde også ses i sammenheng med antall barn i 
barnehage, slik at totalutgift for en familie med barn i 
både barnehage og SFO ikke blir for høy.  
 

Det bør sees i sammenheng slik at den 
totale økonomiske belastningen på 
barnefamilier ikke blir for stor. 
 
Forslaget er endret for å ta hensyn til 
innspillet. 

Synes forslaget høres veldig bra ut. 
Det å være enslig forsørger med en inntekt er ikke 
alltid så lett. Har behov for SFO til mitt barn, har ikke 
mulighet å ta like lang «ferie» i Juni/Juli som skolen - 
ulønnet. Håper dere gjør alt dere kan for at dette blir 
hørt og endret på. 

Nye vedtekter innebærer en utvidelse 
av SFO-året i begge ender. Det vil 
være kun juli måned hvor SFO er 
stengt. Det vil ikke sikre et helårstilbud.  
 
Loven stiller ikke tydelige krav om 
omfang av SFO-tilbudet. 

Gratis SFO til 1.klassinger  
100kr for enkeltdager om morgenen 

Innspillet er ivaretatt i opprinnelig 
forslag 

Det er helt avgjørende for meg som aleneforeldre at 
det blir SFO på helårsbasis og at kostnadene for 
dager utover skolerute er lavere. Hvis ikke vil man 
måtte søke om ulønnet permisjon for å få ukene til å 

Forslaget innebærer en utvidelse av 
SFO-året i begge ender. Det vil være 
kun juli måned hvor SFO er stengt, men 
vil ikke sikre et helårstilbud.  



gå opp. Hvis man mot formodning skulle få innvilget 
ulønnet permisjon vil jeg uansett bli satt i en 
økonomisk knipe da jeg vil være flere uker uten lønn. 
Jeg vil syns det vil være ufattelig trist om jeg måtte si 
opp jobben min for at jeg ikke kan ivareta min stilling 
grunnet mangel av tilbud i kommunen for de bare som 
er for store for barnehagen og for små til å være 
alene. Videre synes jeg det også skulle være gratis 
for de barn som går i andre klasse og gratis for barn 
nr 2.  
Jeg håper kommunen tar den rette avgjørelse på 
dette og legger tilrette for foreldre og barn med barn 
fra 1-4 trinn. 

Forslaget sikrer at den totale 
økonomiske belastningen på 
barnefamilier vil reduseres, men ikke i 
like stor grad som innspillet ønsker. 
Gratis SFO også for andreklassinger er 
i hovedsak er kostnadsspørsmål. Det er  
utfordrende å beregne den faktiske 
kostnaden. 
 

Det man betaler hver måned også gjelder for skolefrie 
dager, (at man ikkje må betale 300kr dagen, når 
skolen er stengt) utenom juli.  

Dette blir ivaretatt av alternativene i 
prissystemet. 
 

De nye vedtektene er fornuftige, støttes. Ønsker i 
tillegg at det skal være mulig for førsteklassinger å 
starte på sfo før skolestart.  Da får de en rolig 
tilvenning. 
 

Dette blir ivaretatt av alternativene i 
prissystemet. 
Dersom 1.klassinger benytter seg av 
SFO kan de gjøre det fra starten av 
august. 

Jeg synes at det er veldig bra med foreslått gratis sfo 
for alle 1. klassinger, søskenmoderasjon og mulighet 
for utvidet åpning. Veldig bra med disse tiltakene. Det 
jeg derimot reagerer på er at det ikke er foreslått et 
alternativ med sfo både før og etter skoletid til en 
månedspris på 2700kr i Risøyhamn slik som på 
Andenes. Jeg regnet på det at hvis man skal betale 
for plass 5 dager i uken til en pris på 2070kr og i 
tillegg betale 100kr pr dag ( maks23)  man har behov 
for sfo på morgenen vil man kunne komme opp i en 
pris på 4370kr i Risøyhamn. Og det vil jeg kalle for en 
ganske urettferdig forskjell. Jeg ser for meg at jeg vil 
ha behov for sfo på morgenen til våre barn med tanke 
på egen arbeidstid som sykepleier. 
 
Jeg synes at sfo tilbudene burde være helt identiske, 
der det også Risøyhamn kan tilbys full plass på sfo, 
før og etter skoletid til prisen 2700kr. Det burde også 
legges opp til  at det skal kunne være sfo uavhengig 
av antall barn som har behov for tilbudet. Jeg vet om 
pr nå 3 barn som kan ville trenge sfo på morgenen i 
Risøyhamn der alle mødrene jobber som sykepleier 
på samme arbeidsplass. Det vil være svært uheldige 
ringvirkninger om det ikke skulle la seg gjøre.  

Prislistene og alternativene er nå 
harmonisert til en prisliste for SFO i 
Andøy. Dermed er tilbudene helt 
identiske. 

De foreslåtte endringene i Andøy kommunes 
vedtekter for skolefritidsordningen bidrar ikke til at 
barn fra Forfjord, Fornes og Medby får et reelt SFO-
tilbud, jf. Bygdelagets møte med ordfører og 
fungerende rådmann 08.02.2022 samt møte med 
ordfører og varaordfører 18.02.2021. 
 

Vedtektene adresserer ikke de 
utfordringer som Bygdelaget tok opp i 
møtene det henvises til.  
 
Det er andre tiltak som eventuelt må 
gjøres. 
 
Det bygdelaget tok opp handlet om 



mulighet til å bruke SFO-tilbudet når det 
ikke er tilgengelig skysstilbud etter 
SFO-tiden, og utfordringene dette 
medfører for foresatte som har jobb et 
annet sted og ikke mulighet til å hente 
barna. 

Ønsker at mitt kommende barn skal kunne være på 
SFO på helårsbasis. Ønsker at prisene justeres(!!!) og 
evt. søskenrabatt  
 

Forslaget innebærer en utvidelse av 
SFO-året i begge ender. Det vil være 
kun juli måned hvor SFO er stengt, men 
vil ikke sikre et helårstilbud.  
 
Forslaget innebærer 
søskenmoderasjon og en total 
reduksjon i den økonomiske 
belastninge på barnefamilier. 

 
 
Innspill fra SU ved Andenes skole: 
Ved gratis SFO for 1. klassinger, må man regne med  
at antall brukere vil øke betraktelig. Det betyr at SFO 
trenger større lokaler og flere ansatte for å kunne 
drifte tilbudet. 

Skolene må bruke mer av arealet 
tilgjengelig til SFO-tilbudet. Dette 
gjelder i hovedsak ved Andenes skole, 
og er løsbart innenfor det arealet som 
er tilgjengelig. 

Søknadsfrist bør endres fra 1. mai, til 1. mars eller 1. 
april Søknadsfrist er endret til 1.april 

Oppsigelsestid på 2 måneder, bør endres til 1 måned Endret i tråd med innspill 

Er det mulig å gi noe fleksibilitet ift. vedlegg 1: 
Prisliste for Andenes SFO? 
- kan åpningstid justeres etter behov hos 
brukergruppa? 
- kan man kun gå for en todelt inndeling av tilbudet, 
dersom brukergruppa er enig i dette? 

Åpningstid kan justeres. Det er 
presisert i vedtektene at den enkelte 
skole/SFO kan justere åpningstidene 
basert på behov.  
 
En todelt inndeling vil medføre mindre 
fleksibilitet og valgmuligheter for 
foreldre. 

 
 
 
 
  



Innspill fra råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne: 
Råd for personer med funksjonsnedsettelse har i 
møte den 01.04.22, sak 12/22, behandlet forslag til 
nye vedtekter for SfO og gir følgende uttalsle: 
Rådet er positiv til felles vedtekter for Risøyhamn 
skole og Andenes skole. 
Dersom gratis SFO medfører økning av barn i SFO, 
må det påsees at det er nok personalressurser og 
areal slik at barn med spesielle behov blir ivaretatt.  

Bemanningsnorm er vedtektsfestet. 
Dersom barn med spesielle behov skal 
det vurderes styrkning av 
grunnbemanningen. 

 
 
Vurdering: 
 
Det har vært flere gode og nyttige innspill, og det er gjort endringer i det opprinnelige 
forslaget som ble lagt ut til høring: 

- Presisering rundt søskenmoderasjon 
- Søskenmoderasjon blir gjeldende også om du betaler for søsken i barnehage 
- Prislistene og alternativene ved SFO-tilbudet i Risøyhamn og på Andenes er gjort helt 

likt. Det presiseres at vedtektenes §8 fortsatt åpner for at den enkelte SFO kan 
tilpasse åpningstidene med utgangspunkt i reelle behov. 

- Søknadsfrist er endret fra 1.mai til 1.april. 
- Oppsigelsestid er endret fra 2 mnd til 1 mnd. 

 
I tillegg er prislistene endret med en bedre beskrivelse av hva som ligger i de ulike 
alternativene. 
 
Rådmannen anbefaler at vedlagte vedtekter og prissystem vedtas og får virkning fra 
01.08.2022. 
 
 
 



 

VEDTEKTER FOR SFO I ANDØY KOMMUNE 
Fastsatt av Andøy kommunestyre 09.05.2022 med hjemmel i lov 17. juli 1998 nr. 61 om grunnskolen 
og den vidaregåande opplæringa (opplæringslova) § 13-7 tredje ledd. 

§ 1.Virkeområde 

Forskriftene gir regler om kommunal skolefritidsordning (SFO) i Andøy kommune for 
1.–4. årstrinn, og for barn med særskilte behov på 1.–7. årstrinn. 

 

§ 2.Formål 

SFO skal i samarbeid med foresatte og skolenes samarbeidsutvalg legge til rette for 
å gi barna et trygt omsorgs- og aktivitetstilbud før og etter skoletid. 

SFO skal legge til rette for lek, kultur- og fritidsaktiviteter med utgangspunkt i alder, 
funksjonsnivå og interesser hos barna.  

Innholdet og organiseringen av SFO-tilbudet skal være i samsvar med de til enhver 
tid gjeldende nasjonale regler og kvalitetsplaner som gjelder SFO i Andøy kommune. 

Opplæringslovens regler om elevers rett til et trygt og godt skolemiljø gjelder for 
SFO-tiden. 

 

§ 3.Eierforhold 

Andøy kommune er eier av de kommunale skolefritidsordningene. 

 

§ 4.Leke- og oppholdsareal 

SFO disponerer ute- og innearealer ved den enkelte skole som er egnet til formålet. 

Arealene skal være godkjent etter forskrift om miljørettet helsevern i skole og 
barnehage. 

 

§ 5.Bemanning og ledelse 

Rektor er administrativ og faglig leder for SFO. Bemanningen i SFO består av SFO-
leder, fagarbeidere og assistenter. 

Bemanningen ved hver SFO-enhet skal tilpasses antall barn, barnas alder og 
oppholdstid. Hovedregelen er at bemanningen skal utgjøre minimum 1 ansatt per 15 

https://lovdata.no/lov/1998-07-17-61
https://lovdata.no/lov/1998-07-17-61/%C2%A713-7


barn. Ved inntak av barn med spesielle behov, skal det vurderes om det er behov for å 
styrke grunnbemanningen. 

 

§ 6.Opptaksmyndighet og frister for søknad 

Rådmannen er opptaksmyndighet. Myndigheten kan delegeres videre til rektor ved 
den enkelte skole. 

Tildeling av SFO-tilbud skjer ved et hovedopptak, og søknadsfrist er 1. april. 

Det er anledning til å søke plass gjennom året. 

 

§ 7.Oppholdstid 

Oppholdstiden varierer i de ulike SFO-tilbudene. Den enkelte skole har myndighet til 
å endre oppholdstiden basert på behov meldt i søknader ved hovedopptak.  

 

§ 8.Åpningstid 

Daglig åpningstid er i utgangspunktet i tidsrommet 0700 – 1615, men åpningstiden må 
vurderes ut fra behovene meldt i søknader. Den enkelte skole kan med utgangspunkt i 
behovene tilpasse åpningstidene.  
 
SFO holder åpent alle dager i året med unntak av: 

- Juli måned 
- Lørdager, søndager, helligdager og offentlige fridager. 
- Fra og med 24.desember til og med 1.januar 
- 5 planleggingsdager i løpet av året. 
- Onsdag før skjærtorsdag stenger SFO kl 1200. 

 

§ 9.Opptakskriterier 

Alle barn på 1.–4. års trinn og barn med særskilte behov på 1.–7. års trinn, som er 
bosatt i Andøy kommune, har rett til SFO-plass ved skolen hvor barnet har skoleplass. 

Foresatte må søke om SFO-tilbud.  

Familier med utestående oppholdsbetaling fra kommunal barnehage eller SFO blir 
ikke tildelt SFO-plass før tidligere utestående oppholdsbetaling for det aktuelle barnet er 
betalt. 

  



§ 10.Barn med særskilte behov 

Barn med særskilte behov defineres som barn med varig nedsatt funksjonsevne 
som medfører omfattende og vedvarende behov for tilsyn før og etter skoletid. 

Foresatte må søke om SFO-plass fra 5.–7. trinn innen ordinær søknadsfrist. 
Sakkyndig dokumentasjon som beskriver barnets nedsatte funksjonsevne og 
tilsynsbehov vedlegges søknaden, slik at dette kan tilstrebes ivaretatt. 

 

§ 11.Opptaksperiode 

Tildelt SFO-plass beholdes til og med 4. trinn eller til avtalen sies opp av foresatte. 

Tildelt SFO-plass for barn med særskilte behov fra 5.–7. trinn beholdes til og med 7. 
trinn eller til avtalen sies opp av foresatte. 

 

§ 12.Oppholdsbetaling 

Kommunestyret fastsetter satsene for oppholdsbetaling for SFO hvert år. Endringer i 
betalingssatsene får som hovedregel virkning fra 01.08. påfølgende år. 

Det skal gis søskenmoderasjon med 30% for søsken nr 1 og 50% for øvrige søsken. 
Det gis også søskenmoderasjon dersom søsken går i barnehage i kommunen. 

Søskenmoderasjon trer kun i kraft dersom det betales for mer enn et barn i SFO 
eller barnehage. 

§ 13.Oppsigelse og endring fra foresatte 

Oppsigelsesfrist er 1 måned og regnes fra den 1. i måneden etter at oppsigelsen er 
mottatt i skriftlig form. Oppsigelsesfristen gjelder også når foreldre reduserer 
oppholdstiden. 

Dersom familier flytter innad i kommunen og barnet tildeles SFO- plass på en annen 
skole skal det ikke betales for to SFO-plasser samtidig. 

 

§ 14.Oppsigelse på grunn av mislighold 

Rådmannen kan si opp SFO-avtalen med 1 måned oppsigelsesfrist ved: 

a) Hel eller delvis manglende betaling 
b) Avtalt oppholdstid brytes vesentlig og gjentatte ganger 
c) Plass er tildelt på grunnlag av uriktige opplysninger av vesentlig betydning som 

er gitt av foresatte, forsettlig eller grovt uaktsomt. 

Før oppsigelse skal foresatte gis varsel slik at et det gis anledning til å rette opp 
forholdet. 

  



§ 15.Klage 

Enkeltvedtak som er gjort i medhold av forskriftene kan påklages etter reglene i 
forvaltningsloven. 

Klagen fremsettes for den kommunale enheten som har truffet vedtaket. 

Dersom klager ikke får medhold hos den kommunale enheten som har truffet 
vedtaket, skal klagen behandles av formannskapet i Andøy. 

 

§ 16.Kollektiv ulykkesforsikring 

Andøy kommune tegner kollektiv ulykkesforsikring for elever i SFO. 

 

§ 17.Ikrafttredelse 

Forskriftene trer i kraft 01. august 2022. 
 

  



Prisliste for SFO i Andøy  
 
SFO er gratis for elever i 1.klasse. 

ALTERNATIV PRIS BESKRIVELSE 
Full plass  
(Alle virkedager fra 
07:00 – 1615)  
 
 

2700,- per mnd. 
(Årspris 27 000,- 
betales i perioden 
sept- juni) 
 

Gjelder for alle dager SFO er åpent 

SFO holder åpent alle dager i året med unntak av: 
• Juli måned 
• Lørdager, søndager, helligdager og offentlige 

fridager. 
• Fra og med 24.desember til og med 1.januar 
• 5 planleggingsdager i løpet av året. 
• Onsdag før skjærtorsdag stenger SFO kl 1200. 

Redusert plass  
(Alle virkedager fra 
07:30 - 15:45) 
  
  
  
 

2400,- per mnd. 
(Årspris 24 000,- 
betales i perioden 
sept- juni) 
 

Gjelder for alle dager SFO er åpent 

SFO holder åpent alle dager i året med unntak av: 
• Juli måned 
• Lørdager, søndager, helligdager og offentlige 

fridager. 
• Fra og med 24.desember til og med 1.januar 
• 5 planleggingsdager i løpet av året. 
• Onsdag før skjærtorsdag stenger SFO kl 1200. 

Plass kun etter 
skoletid  
(Alle skoledager fra 
skoleslutt til 16:15) 

2070,- per mnd. 
(Årspris 20 700,- 
betales i perioden 
sept- juni) 

Gjelder for alle skoledager (190 skoledager) 

Ved behov for morgen-SFO eller SFO på skolefrie 
dager må det betales ekstra. 

Onsdag og fredag 
etter skoletid 
(Korte skoledager) 

1100,- per mnd. 
(Årspris 11 000,- 
betales i perioden 
sept-juni) 

Gjelder skoledager 

Ved behov for morgen-SFO, SFO på skolefrie dager 
eller enkeltdager ut over 2 dager per uke, må det 
betales ekstra. 

 
Tillegg for SFO på morgenen     100,- per dag. 
Pris pr ekstra dag        250,- per dag. 
 
Egenbetalingen inkluderer måltid på onsdager og fredager. 
 
Det skal gis søskenmoderasjon med 30% for søsken nr 1 og 50% for øvrige søsken. Det gis også 
søskenmoderasjon dersom søsken går i barnehage i kommunen. Søskenmoderasjon trer kun i kraft dersom det 
betales for mer enn et barn i SFO eller barnehage. 

Relevante lovbestemmelser knyttet til betaling i SFO: 
Redusert foreldrebetaling – forskrift til opplæringsloven §1B-1 
Kommunen skal etter søknad gi reduksjon i foreldrebetalinga for skolefritidsordninga på 1.-4. årstrinn slik at 
den per elev utgjer maksimalt seks prosent av inntektene til hushaldet 
 
Gratis SFO for barn med særskilte behov på 5.-7.årstrinn – forskrift til opplæringsloven §1B-3: 
Kommunen skal ha eit tilbod om skolefritidsordning for barn med særskilde behov på 1.-7. årstrinn, jf. 
opplæringslova § 13-7 første ledd. Tilbodet på 5.-7. årstrinn skal vere gratis. Kommunen kan likevel krevje 
betaling for kost. 



 

 

ANDØY KOMMUNE 

 

 
 

Forbedret mobildekning i Sør-Andøy - finansiering av mobilmast i Buksnesfjorden 
 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Andreas Jordell 21/1126 
 

SAKSGANG 
Utvalg Møtedato  Saknr 
Formannskapet   
Kommunestyret   
 
 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommune delfinansierer kraftframføring til mobilmast i Buksnesfjord. Kostnaden for 
kommunen er estimert til å utgjøre NOK 1 000 000.  
 
Tiltaket finansieres gjennom nytt låneopptak. 
 
Kostnaden for kommunen søkes ytterligere redusert gjennom en søknad til Samskap. 
 
 
  



Bakgrunn for saken: 
Flere steder i Andøy kommune er begrenset mobildekning en utfordring. Spesielt i den 
sørlige delen av kommunen er det store begrensninger med dårlig, og delvis fraværende, 
mobildekning. Det har lenge vært et sterkt ønske å forbedre dekningsforholdene i 
kommunen.  
Med bakgrunn i dette har Andøy kommune og Telenor inngått en intensjonsavtale for å 
forbedre mobildekningen i kommunen. I denne avtalen ligger det til grunn at Telenor påtar 
seg kostnadene ved etablering og drift av selve mastepunktene og det nødvendige tekniske 
utstyret, mens Andøy kommune forplikter seg til å sikre grunnavståelse og sørge for 
tilstrekkelig strømtilførsel. Denne intensjonsavtalen gjelder i områder hvor det ikke er et 
kommersielt grunnlag for investering fra Telenor. Telenor har investert i nytt dekningspunkt 
på Dverberg for å forbedre dekningen i området Åse-Dverberg, samt at flere nye punkter i 
områder med et kommersielt grunnlag er til vurdering hos Telenor. Telenors totale planlagte 
investeringskostnader i kommunen er anslått til ca 5,5 millioner. 
I den sørlige delen av Andøy er mobildekningen fortsatt svært begrenset og områdene er 
vurdert til å ikke ha et kommersielt grunnlag for investering for Telenor.  
Områdene med dårlig dekning medfører dårlig beredskap ved uønskede hendelser og 
eventuelle framtidige kriser, og for innbyggere og etablert næringsliv i området medfører den 
dårlige dekningen store utfordringer. Andøy friluftsenter er et eksempel på en bedrift som 
lider under dagens forhold. Det er dårlig mobildekning og bedriften kan ikke tilby nettdekning 
til sine kunder. Også for eventuell framtidig næringsetablering i kommunen er mobildekning 
avgjørende.  
Det er viktig for Andøy kommune at næringsliv og innbyggere har god og trygg mobildekning. 
 
Faktiske opplysninger: 
Andøy kommune har vært i dialog med Telenor for å finne løsninger for å forbedre dekningen 
i den sørlige delen av Andøy. Etter grundige vurderinger ønsker Telenor å sette opp to 
master for å bedre mobildekningen, én i Forfjord og én i Buksnesfjord.  
Andøy kommunestyre gjorde 22. november i fjor et vedtak om å finansiere kraftfremføring til 
mastepunkt i Forfjord.(Sak nummer 116/2021). Samarbeidsprosjektet Forfjord er planlagt 
ferdig i løpet av sommeren 2022. 
Det er nå gjort nødvendige avklaringer for å få estimert kostnadene for kraftfremføring til 
Buksnesfjord. 
Partene har gjennomført flere møter og vurdert flere alternative plasseringer sammen med 
lokalt kraftselskap. Gjennomgang av alternativer viser at kostnaden for kraftfremføring er 
høy, estimert til NOK ca. 1 400 000. 
Telenor er villig til å bidra med NOK 400 000,- i kraftfremføring for å komme i mål med 
prosjektet. Dette forutsetter at punktet som velges er samme sted hvor grunneieravtale er 
signert. 
For Andøy kommune innebærer tiltaket et behov for finansiering på NOK 1 000 000. 
Totalkostnad for Telenor på samarbeidsprosjektet Buksnesfjord med ekstra bidrag 
kraftfremføring, NOK 400 000, vil være ca. NOK 1 700 000. 
Tilbudet fra Telenor er gyldig fram til 01.06.2022. Telenor trenger 5-7 mnd. for bygging av 
hytte, mast og koordinering av kraftfremføring etter godkjenning av byggemelding. 
 
Vurdering: 
Nytteverdien for denne investeringen er økt mulighet for næringsutvikling i området, sikring 
av innbyggernes tilgang til nødvendig mobildekning, samt økning av det totale beredskaps- 
og sikkerhetsnivået i kommunen.  
Finansiering over investeringsbudsjettet vil påvirke gjeldsgraden og resultatgranden 
marginalt. Ved årsskiftet hadde Andøy kommune en lånegjeld på 484 millioner kroner. En 



økning i gjelden på én million utgjør en prosentvis økning på 0,2 prosent. Årlige 
rentekostnader ved et rentenivå på to prosent utgjør 20 000 kr. Avdrag kommer i tillegg. 
Rådmannen anbefaler at kommunestyret vedtar en finansiering for å sørge for tilstrekkelig 
strømførsel til mastepunktet i Buksnesfjord. 
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Forslag til vedtak: 
Andøy kommunestyre vedtar «Forskrift om minsteareal for godkjenning av elgvald og 
fellingstillatelser for elg, Andøy kommune, Nordland»: 
 
Tekst: 
Denne forskriften er fastsatt med hjemmel i lov av 29.mai 1981 nr.38 om viltet, §16, og 
forskrift av 8.januar 2016 nr.12 om forvaltning av hjortevilt, §5 og §6. 

1. Det er adgang til jakt på elg i Andøy kommune. 
2. Minsteareal for godkjenning av vald og fellingstillatelser er angitt til 3.000 da for hele 

kommunen. 
3. Denne forskriften trer i kraft straks, og erstatter forskrift av 12.desember 2005 om 

minsteareal for godkjenning av elgvald og fellingstillatelser for elg, Andøy kommune, 
Nordland. 

 
 
 
 
 
  



Bakgrunn for saken: 
Saken gjelder revisjon av «Forskrift om minsteareal for godkjenning av elgvald og 
fellingstillatelser for elg, Andøy kommune, Nordland», fastsatt av Andøy kommunestyre 
12.12.2005. 
 
Faktiske opplysninger: 
Lokal forskrift om minsteareal for godkjenning av elgvald og fellingstillatelser for elg er 
fastsatt med hjemmel i Lov om jakt og fangst av vilt (viltloven), §16, og Forskrift om 
forvaltning av hjortevilt, §5 og §6. 
Minstearealet som ble fastsatt i 2005 hadde ulike arealkrav, med et minsteareal på 
Hinnøysiden av kommunen på 3.000 da/dyr, og på Andøya 5.000 da/dyr. Det er ikke tvil om 
at elgstammen har økt betydelig siden den gang, spesielt på Andøya. Dette er dokumentert 
gjennom de observasjonene som jegerne gjør under jakta med utfylling av sett elg-skjema og 
fellingsstatistikk. Videre er det gjennomført flere helikoptertellinger som viser at elgstammen 
på Andøya har økt siden forrige gang minstearealet ble regulert. Føring av sett elg er 
forandret i perioden og er derfor ikke egnet til å vurdere bestandssituasjonen i dag. Det som 
er best egnet er felt elg pr. jegerdag. Det viser en svak økning i bestanden fra 2015 og fram 
til i dag. 
 

 
 
Det har i de siste åra vært utstrakt bruk av 50%-regelen (Forskrift om forvaltning av hjortevilt, 
§7 fravik fra minsteareal), ved tildeling av elg på Andøya og liten grad på Hinnøya, men 
denne regelen skal fortrinnsvis brukes under ekstraordinære forhold. Det har kommet en 
henvendelse fra Magnar Svandal, som er grunneier på Andøya, om å se på minstearealet for 
kommunen. Årsaken er at han mener at det er for utstrakt bruk av 50%-regelen ved 
godkjenning  av vald og tildeling av elg på Andøya.  
En av hovedgrunnene til at en ønsket et relativt høyt minsteareal for godkjenning av vald 
under en oppbyggingsfase av elgstammen i kommunen var at en ikke ønsket små vald, men 
relativt store enheter som gir en bedre og mer effektiv forvaltning av elgstammen. I dag er 
tilnærmet samtlige gårder i kommunen organisert i elgvald. Noen få grunneiere har trukket 
seg ut av eksisterende vald av ulike årsaker. Når en nå åpner opp for et redusert minsteareal 
på 3.000 da kan en få oppsplitting i flere mindre enheter, noe som ikke er ønskelig. 
Høring: 

Med henvisning til forvaltningsloven § 37 er det gjennomført høring i form av brev til berørte 
interessegrupper. Forslaget til endring av minsteareal ble sendt ut på høring 04.02.2022. 
Innen høringsfristens utløp er det kommet inn fire uttalelser til forslaget. Vald fire og fem på 
Andøya har en felles uttalelse. Vald 7 kommer med en egen, og Sellevoll grunneierlag med 
en uttalelse. I tillegg fikk vi en høringsuttalelse fra Nordland fylkeskommune, som er 
ansvarlig for høstbart vilt på fylkesnivå. 



Nordland fylkeskommune slutter seg til kommunens forslag om å redusere minstearealet til 
3.000 da, da dette vil gi et større handlingsrom for å regulere elgstammen i kommunen. De 
sier videre at bruk av 50%-regelen bare skal brukes i kortere tidsrom, helst ikke mer enn et 
år. I fra valda 4,5 og 7 og Sellevoll grunneierlag er det stor skepsis til å forandre 
minstearealet fra det vi har i dag. Begrunnelsen er først og fremst faren for oppsplitting til 
flere små vald, og at det gode samarbeidet med felles forvaltningsplan for Andøya kan 
opphøre. Noen mener også at det vil være en økt sikkerhetsrisiko ved en eventuell 
oppsplitting i mindre enheter.  
Administrasjonens kommentar til høringsinnspillene: 

Det er riktig at det vil være svært uheldig om en ikke fikk til å videreføre det gode 
samarbeidet mellom gårdene på Andøya som en har i dag. Det fungerer godt, med et 
konstruktivt samarbeid mellom valda, og med en felles avskytingsplan. Men vi kan ikke se 
hvorfor det ikke kan videreføres med et nedsatt minsteareal. Ved å beholde 5.000 da som 
minsteareal setter det begrensninger på hvor mange dyr en har anledning til å ta ut. Etter 
dagens avskytingsplan tas det ut 47 dyr i året på Andøya. Det tilsvarer 3.000 da/dyr. Med et 
tellende areal på 5.000 da kan det ikke tas ut mer en maksimalt 56 dyr om en bruker 50%-
regelen fullt ut. 
Ved å beholde dagens minsteareal vil en få for lite handlingsrom til å ta ut nok dyr i 
framtiden. Etter det en kan se er det svært sannsynlig at en må øke uttaket på Andøya til 
mer en 56 dyr årlig i neste driftsplanperiode, som vil gå fra 2023 til og med 2025. For å gjøre 
dette mulig må en redusere minstearealet nå. En kan heller ikke se at det skal være stor fare 
for oppsplitting i mindre enheter i og med at samarbeidet fungerer så godt, men det vil være 
svært uheldig om det skulle bli resultatet. 
Viltloven: https://lovdata.no/dokument/NL/lov/1981-05-29-38?q=viltloven  

Hjorteviltforskriften: https://lovdata.no/dokument/SF/forskrift/2016-01-08-12?q=2016-01-08-12  

Naturmangfoldloven: https://lovdata.no/dokument/NL/lov/2009-06-19-100?q=naturmangfoldloven  

 
Vurdering: 
Det kan være fornuftig å revidere forskriften etter 15 år i og med at en ser at det er forandring 
i elgbestanden. Administrasjonen foreslår å redusere minstearealet på Andøya og holde det 
uforandret på Hinnøydelen av kommunen. Med de justeringene som foreslås vil Andøy 
kommune ha 3.000 da i minsteareal for hele kommunen. Dette vil da samsvare mer med de 
faktiske forhold som det blir tildelt etter i dag.  
Felt elg og tellende areal pr. dyr på Andøya: 

Periode, 3-årig Tellende areal, da Felt elg i perioden, 
ant. dyr 

Da pr. felt dyr 

2005-2007 135.000 35 11570 

2008-2010 140.000 133 3150 

2011-2013 140.000 141 2980 

2014-2016 140.000 113 3700 

2017-2019 140.000 124 3390 

2020-2022 140.000 141 (tildelt for 2022) 2980 

 
Naturmangfoldloven 

Ny forskrift er også vurdert etter følgende paragrafer i naturmangfoldloven:  
§ 1 Lovens formål er at naturen med dens biologiske, landskapsmessige og geologiske 
mangfold og økologiske prosesser tas vare på ved bærekraftig bruk og vern, også slik at den 

https://lovdata.no/dokument/NL/lov/1981-05-29-38?q=viltloven
https://lovdata.no/dokument/SF/forskrift/2016-01-08-12?q=2016-01-08-12
https://lovdata.no/dokument/NL/lov/2009-06-19-100?q=naturmangfoldloven


gir grunnlag for menneskenes virksomhet, kultur, helse og trivsel, nå og i fremtiden, også 
som grunnlag for samisk kultur.  
§ 5 Målet er at artene og deres genetiske mangfold ivaretas på lang sikt og at artene 
forekommer i levedyktige bestander i sine naturlige utbredelsesområder. Så langt det er 
nødvendig for å nå dette målet ivaretas også artenes økologiske funksjonsområder og de 
øvrige økologiske betingelsene som de er avhengige av.  
§ 8 Offentlige beslutninger som berører naturmangfoldet skal så langt det er rimelig bygge på 
vitenskapelig kunnskap om arters bestandssituasjon, naturtypers utbredelse og økologiske 
tilstand, samt effekten av påvirkninger. Kravet til kunnskapsgrunnlaget skal stå i et rimelig 
forhold til sakens karakter og risiko for skade på naturmangfoldet.  

Med de data og den kjennskapen vi har til elgstammen i kommunen vil kravene en finner i 
Naturmangfoldloven om kunnskap bli ivaretatt. Det har vært elgjakt i kommunen siden 1993, 
siden den gangen har antallet vald og skutte dyr økt jevnt. Vi har en bestand av friske store 
dyr, det er et mål å holde slaktevektene på dagens nivå. Det vil bli ivaretatt med denne 
revideringen av forskriften.  
Forslag til revidert forskrift:  
Tittel: 
Forskrift om minsteareal for godkjenning av elgvald og fellingstillatelser for elg, Andøy 
kommune, Nordland  

Tekst: 
Denne forskriften er fastsatt av Andøy kommunestyre den 09.05.2022 med hjemmel i lov av 
29. mai 1981 nr. 38 om viltet, § 16, og forskrift av 8. januar 2016 nr. 12 om forvaltning av 
hjortevilt, § 5 og § 6. 

1. Det er adgang til jakt på elg i Andøy kommune.  
2. Minsteareal for godkjenning av vald og fellingstillatelser er angitt til: Minsteareal 3.000 da 
for hele kommunen.  
3. Denne forskrift trer i kraft straks, og erstatter forskrift av 12. desember 2005 om 
minsteareal for godkjenning av elgvald og fellingstillatelser for elg, Andøy kommune, 
Nordland  
Personalmessige og økonomiske vurderinger 
Forskriftsendringen vil ikke ha noen personalmessige eller økonomiske konsekvenser for 
kommunen.  
Rådmannens vurderinger og konklusjon 
Rådmannen slutter seg til forslaget. Saken legges fram til behandling i formannskapet og 
videre i kommuestyret med den hensikt at det skal vedtas ny revidert forskrift om minsteareal 
for godkjenning av elgvald og fellingstillatelser for elg i Andøy kommune. 





Til Andøy kommune 

V Viltforvalter Jostein Holmeng- 

                                                                     

 

                                                                                          Risøyhamn 02.03.22 

 

 

Høringsuttalelse fra vald 7 Tranes til revisjon av forskrift for minsteareal for 

godkjenning av elgvald i Andøy kommune.  

Sak 20/2022 

 

Viser til høringsuttalelsen fra vald 4, 5 og Sellevold Grunneierlag. 

 Vald 7 slutter seg helt til begge uttalelsene, men ønsker å presisere uttalelsen ut fra hjortforskriften, 

hvorfor det er mest hensiktsmessig med dagens ordning på 5000 daa. 

I henhold til hjorteviltforskriften er det overordnete mål for organisering og tilrettelegging av 

jaktutfoldelsen noe som best gjennomføres gjennom et felles bestandsplanområde. 

På Andøya har vi en felles bestands- og avskytningsplan for samtlige vald.  

Felles bestandsplanområde ble opprettet etter initiativ fra Andøy kommune ved viltforvalteren for å 

få en bedre og helhetlig forvaltning av elgstammen i Andøy. 

Ved reduksjon til 3000daa, er det stor fare for oppsplitting i flere småvald med konsekvens at jakta 

blir uoversiktlig og en dårligere forvaltning av elgstammen. 

Minstekravet til bestandsplan er 20 x minsteareal, det tilsvarer vald 4 i dag, det vil si alt fra 

Tranesvågen til Andenes. 

Blir vald 4 oppsplittet i mindre vald, utelukker det bestandsplan og felles avskytingsplan i Andøy. 

Med avskytningsplan og bestandsplan, er jakta forutsigbar og fleksibel innenfor plantida som nå er 3 

år. Det betyr for eksempel at dersom antall tildelte dyr det ene året ikke blir felt, kan de felles neste 

år og vise versa. 

I henhold til hjorteviltforskriften skal kommunens mål med elgforvaltningen, utvikles i tett dialog 

med rettighetshaverne/bestandsplanområdes styre. Videre står det at kommunen ikke plikter å 

utarbeide avskytingsprofil, det ansvaret tilligger rettighetshaverne som har en bestandsplan. 

Det betyr at bestandsplanområdet styre kan i samarbeid med kommunen, endre minstearealet når 

det måtte være nødvendig for eksempel etter en helikoptertelling hvor konklusjonen er at stammen 

må reduseres.  



Slik det er nå med minsteareal på 5000daa og ved bruk av 50% regelen, dvs  ved å gå ned til 2500daa, 

dobles uttaket av elg. Bruk av 50% regelen har vært flittig brukt med rette. I denne sammenheng, er 

viktig å poengtere at det ikke er noen begrensinger hvor ofte 50% regelen kan brukes. 

Er stammen så stor at en ønsker ytterligere uttak, kan minstearealet midlertidig reduseres til f eks 

3000 daa og ved samtidig bruk av 50% regelen, kan man da felle 4 elger på areal svarende til 6000 

daa. 

Dette gjennomføres uten at det går ut over bestandsplansområdet og en effektiv forvaltning og 

kontroll på elgstammen. 

 

Alle ønsker et fornuftig og tilstrekkelig uttak av elg når det oppleves å være altfor stor konsentrasjon 

av elg på Andøya med blant annet store trafikale problemer, skader på materiell, fare for liv og ikke 

minst de store lidelser dyrene utsettes for. 

Det paradoksale ved en reduksjon av minstearealet til 3000daa og oppsplitting av vald 4 i mange 

småvald, er faren for at forvaltningen blir dårligere og mindre effektiv og uttaket av elg i verste fall 

redusert. 

Begrunnelsen for dette sist er følgende.  

Det er ca. 30 grunneierlag i vald 4. Oppslittes valdet, vil forutsetningen for bestandsplan være borte 

og hvert småvald vil da få tildelt et bestemt antall elg som skal felles pr år.  

Tildelingen vil også være kjønnsbasert for eksempel 1 okse, 1 ku og 1 kalv og kun tildelte spesifikke 

dyr kan felles det året i motsetning til ved en bestandsplan. 

Finner ikke jaktlaget disse spesifikke dyrene, risikere en at en ikke greier ta ut kvoten det året. 

Det andre som er viktig, er at når man har et bestandsplanområde i stedet for små enkeltvald, vil den 

felles tellende elgbiotopen bli beregnet relativt større og dermed vil et bestandsplanområde få tildelt 

flere dyr på fellingskvoten enn hva flere småvald hver for seg, vil fått til sammen. 

 

Konklusjon: 

Vald 7 Tranes støtter høringsuttalelsene fra vald 4, 5 og Sellevold grunneierlag og fraråder reduksjon 

av minstearealet for elg i Andøy. Dette for å kunne opprettholde bestandsplanområde for hele Andøy 

med tanke på en best mulig og effektiv forvaltning av elgstammen. 

Det må dessuten arbeides for at valdene på Hinnøysiden kommer med i bestandsplan området. 

Dette har vært diskutert med viltforvalteren og grunneierlagene på Hinnøya. Tilbakemeldingene er 

positive og dette er videre tenkt utredet ved utgangen av gjeldende bestandsplan periode. 

 

Helt til slutt vil jeg også minne om Andøy kommunes møtebok fra 01.05.05 hvor det legges vekt på 

trafikksikkerhetstiltak og elg. 

Der foreslåes det rydding av skog langs riks og fylkesveier, minimum 10 meter fra veiskulder. 



Slikt tiltak vil helt sikkert redusere faren for elgpåkjørsler og er særdeles viktig i den mørke halvdel av 

året.  Håper kommunen tar dette opp på nytt og at en i samråd med grunneiere, statens veivesen, 

lag og foreninger gjennomfører og vedlikeholder slik rydding. 

 

Valdansvarlig Tranes 

 

Yngvar Vestjord 

 

KOPI: ANDØY KOMMUNE VED ORDFØRER OG RÅDMANN 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Andøy Kommune 

 

 

 

 

Elgvald 4. 

 

Sellevoll Grunneierlag er ikke bekvem med at arealkravet for opprettelse av elgvald settes ned til 

3000 dekar. Vi mener dette ikke er rett retning for en god forvaltning av elgbestanden i Andøy. Vi 

synes forvaltningen i vald 4 fungerer godt og tror en endring i arealkrav vil tvinge fram en fremtidig 

oppløsning av Elgvald 4. 

 I kommunens egen saksutredning står det følgende: « I dag er tilnærmet samtlige gårder i 

kommunen organisert i elgvald. Noen få grunneiere har trukket seg ut av eksisterende vald av ulike 

årsaker. Når en nå åpner opp for et minsteareal på 3000 dekar er det en fare for at vi vil få 

oppsplitting i flere mindre enheter, noe som ikke er ønskelig.» 

Motivasjon for en endring av forskriften kan ikke være bare at kommunen ikke har personellmessige 

eller økonomiske konsekvenser.  

Motivasjon må heller være å få en fersk og reell individtelling, som forteller noe om eventuelt 

forvaltningen virker og at det blir tatt ut nok individ. Og uttak av individer kan fint økes med dagens 

arealkrav. Blir ikke tatt ut flere individer ved å endre arealkravet for etablering av vald. 

 Oppløsning av Elgvald 4 til mange småvald vil  sette en skikkelig forvaltning og elgjegerne sin 

sikkerhet på prøve, da ikke alle har verken ressurser eller kompetanse til å drive et eget vald. Og en 

skikkelig  helhetlig og jaktsikker forvaltning er det et stort behov for, for å opprettholde rett uttak på 

rett grunnlag over hele kommunen. 

Rett og økt uttak har også stor betydning for trafikksikkerhet og for landbrukets høstede forlager . 



Sellevoll Grunneierlag /v Leder Ståle Nordmo 

 







Magnar Svandal 

Snarveien 8  
8480 Andenes 

 

Andøy Kommune 

 

Andenes 26. oktober 2021 

 

ENDRING AV MINSTEAREALET FOR ELG PÅ ANDØYA 

Bakgrunn 

Vald nr 4 i Andøy Kommune ble etablert i 1996 og nå er det ett vald med et tellende på rundt 

100 000 da. Valdet ligger på Andøya der flere vald ble etablert i samme tidsrom, og for 

samtlige med et minsteareal på 5000 da satt av kommunen og som har ligget uendret.                                                                              

Vald 4 var i en heldig posisjon, på grunn av sin arealstørrelse av elgbiotop å kunne derfor få 

etablere et såkalt storvald. Betingelsen for å etablere storvald er at man må ha tilgang til minst 

20 ganger minstearealet av tellende areal (elgbiotop). Storvald har mange fordeler i 

forvaltningssammenheng. Det gir valdeierne større råderett og fleksibilitet i 

forvaltningsarbeidet, men også sett fra forvaltningen på høgre nivå sitt ståsted kan det av flere 

grunner være fordelaktig.  For Vald 4`s del er det de siste 10-15 årene på årsbasis tatt ut rundt 

28 - 34 dyr i snitt, noe som betyr at arealet pr tildelte dyr ligger på mellom 2900 da og 3400 

da. Dette forholdet gjelder også andre vald på Andøya. For å fravike minstearealet kan 

kommunen benytte seg av «Forskrift om forvaltning av hjortevilt» § 6 og 7 som gir mulighet 

til 50% justering av minstearealet, begge veier. Det er imidlertid knyttet strenge betingelser til 

benyttelsen av «50% - regelen». 

Andre forhold. 

Størrelsen og fastlåsingen av minstearealet er et stort hinder for de som i praksis har areal nok 

til å etablere eget vald. Innfallsporten til slikt alternativ er for trang og rettighetshavere kan 

kjenne seg tvunget til å tilslutte seg medlemskap i andre vald av hensyn til mulig tap av 

inntekter. Det bør gis muligheter til å bruke storviltresursen til utvida og langt større 

verdiskaping enn hva det kollektive systemet i forvaltningsmetode i dag gir gjennom å 

forvalte fullt ut selv. Dette er ikke til hinder for samarbeidsløsninger som ivaretar alles 

interesse på god måte.  

Nå finnes det bestandsplan for størsteparten (vald nr 4) av Andøya og det er vedtatt en 

avskytningsplan for Andøya Bestandsplansområde som er en sammenslutning for alle vald på 



Andøya. Denne planen er en 3 årig plan gjeldende for 2020 og til utgangen av 2022. Der er det lagt 

opp til forvaltning av elg. Her er det differensierte arealtall for de ulike valdene med arealtall helt ned 

til 2500 da pr dyr. 50% regelen vil med dette være maksimalt utnyttet siden minstearealet på Andøya 

er på 5000da. 

Forskriften sier at fravik kan gjøres, men skal kun gjelde for et begrenset tidsrom, fortrinnsvis kun 

ett år. 

I tillegg til at kommunen etter mitt syn fram til nå burde ha benyttet forskriften på en bedre måte, er 

det ikke grunnlag for å bruke 50% regelen aktivt over år. Minstearealet bør reduseres sett i forhold til 

det mangeårige og stabile uttaket av elg vi har hatt til nå. 

For meg så er dette et hinder til næringsutvikling på gården. 

 

Konklusjon. 

Viser til «Forskrift om forvaltning av hjortevilt» § 6 og 7 og ber om at minstearealer for elg 

justeres i henhold til forskriften. 

 

§ 6 FASTSETTELSE AV MINSTEAREAL FOR ELG, HJORT OG RÅDYR  

Kommunen fastsetter minsteareal for elg, hjort og/eller rådyr i forskrift. Det kan fastsettes ulikt 

minsteareal for ulike arter og for ulike deler av en kommune. Forslag om endring av minsteareal 

fremmes innen 15. januar. En eventuell forskriftsendring fastsettes av kommunen innen 15. mars. 

§ 7 FRAVIK FRA MINSTEAREALET  

Kommunen kan ved tildeling av fellingstillatelser fravike minstearealet for elg, hjort og rådyr med 

inntil 50 prosent. Fravik kan gjøres på bakgrunn av ulikheter i artens levevilkår i kommunen, 

bestandens størrelse og utvikling, den skade viltet volder eller andre ekstraordinære forhold. Fravik 

fra minstearealet er et enkeltvedtak som gjøres for særskilte vald og for et begrenset tidsrom. 

 

 

Mvh Magnar Svandal 
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Bakgrunn for saken: 
Andøy kommune mottok den 08.06.2021 søknad om dispensasjon fra kommuneplanens 
arealdel (KPA). Søknaden (se vedlegg 1) gjelder fradeling av en hyttetomt på eiendom 8/3. 
Søker er Geir-Atle Johansen.  
 
Faktiske opplysninger: 
Eiendommen er avsatt til fritidsbebyggelse i KPA. Iht. arealplanens bestemmelser § 2.4 
Områder for fritidsbebyggelse har området fått navn F11 – Dalsvannet. Det er ifølge 
bestemmelsene ikke tillatt med nye tomter i planperioden. 
Omsøkt hyttetomt blir på ca. 2 dekar og får adkomst via eksisterende fjellvei. 
Nabovarsling er gjennomført uten at det har kommet inn noen merknader til tiltaket.  
Denne behandlingen gjelder kun dispensasjon fra KPA. Videre behandling av fradeling og 
byggesak utføres av administrasjon i tråd med kommunestyrets vedtak og gjeldende 
delegasjonsreglement. 
 
Vurdering: 
I henhold til plan- og bygningsloven § 19-2 kan det ikke dispenseres fra 
saksbehandlingsregler. Det kan heller ikke gis dispensasjon dersom hensynene bak 
bestemmelsene det dispenseres fra, eller hensynene i lovens formålsbestemmelse blir 
vesentlig tilsidesatt.  
Kommunen har mulighet til å gjøre skjønnsvurderinger for å gjøre avvik fra gjeldende 
arealplaner. Ved vurdering må det foretas en interesseavveining, der fordelene ved å gi en 
dispensasjon skal være klart større enn ulempene etter en samlet vurdering.  
Når det gjelder avveiningen mellom fordeler og ulemper skal individuelle hensyn til fordel for 
tiltakshaver kun legges begrenset vekt på. Det samme gjelder økonomiske fordeler for 
tiltakshaver. 
Søknaden inneholder ingen argumenter som taler mot tiltaket, noe som er naturlig sett fra 
søkers ståsted. Det argumenteres til fordel for tiltaket med følgende: 

- Området er allerede regulert for fritidsbebyggelse. 
- Andre hytter i nærheten har nylig blitt fraskilt. 
- Lite sannsynlig at det vil være stor etterspørsel om fritidstomter i området. 
- Det vil sannsynligvis være lite byggeaktivitet i nærliggende områder fremover. 
- Tiltenkt tomt vil ha egen mulighet for parkering. 

Den omsøkte tomten ligger i et hyttefelt av betydelig størrelse og er avsatt til 
fritidsbebyggelse i KPA (se vedlegg 2 situasjonskart over området).  
Det argumenteres for at andre hytter nylig er blitt fraskilt. Dette gjelder fradeling av tomt til 
eksisterende hytter. Det er ikke hjemmel i plan og bygningsloven til å nekte noen å fradele et 
eksisterende byggverk. Denne søknaden gjelder som nevnt fradeling av tomt for å bygge ny 
fritidsbolig.  
Andre forhold som ligger til rette er muligheten for parkering på tomt, tilgang via eksisterende 
fjellvei og at arealbruken er i tråd med plankartet til KPA.  
Det skal som nevnt vurderes om denne dispensasjon vil tilsidesette hensynet bak 
bestemmelsen det søkes dispensasjon fra. For oppklaring gjelder dette bestemmelsen § 2.4 
(se vedlegg 3).  
Det har ikke lyktes i forarbeidet til planen å finne noen begrunnelser for hvilke hensyn som er 
lagt til grunn for å ikke tillate nye tomter. Det er lagt ut store områder i kommuneplanens 
kartdel for fritidsbebyggelse, med plankrav K, hvor det ikke tillates nye tomter i planperioden. 
Plankrav K betyr i praksis at nye fradelinger kan behandles administrativt etter §20-1 i plan 
og bygningsloven (se vedlegg 4), men når det etter samme tabell ikke er tillat med nye 
tomter i planperioden så må denne søknaden behandles som en dispensasjon.   



Dersom kommunestyret innvilger en dispensasjon, vil det føre til en presedensvirkning. Det 
betyr i praksis at kommunen vanskelig kan avslå fremtidige sammenlignbare søknader, ikke 
bare innenfor F11 – Dalsvannet, men også andre bebyggelsesområder i KPA for 
fritidsbebyggelse. 
Rådmannen foreslår at kommunestyret på bakgrunn av tidligere vedtatt KPA 2013-2014 som 
sier det ikke skal fradeles tomter i omsøkt område, avslår søknad om dispensasjon fra KPA. 
 













 

 

 



Vedlegg 3. Kommuneplanens arealdel §2.4 

 

 

Det som er relevant for denne saken er merket opp. 

 



 

 

 



Vedlegg 4. Plankrav K i kommuneplanens arealdel §2.4 

 

Merket opp det som er relevant for saken. 
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